
  

 
 

LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 

ARBETSUTSKOTTET 

 

PROTOKOLL NR 5, 2010-2011 
 

Tid: 2011-02-05- - 2011-02-06 -12 

Plats: Lions kontor, Stockholm 

Deltagare: GRO Sven-Arne Wennerberg, IPGRO Jan Lofjärd , VGRO Vivianne Eriksson 

Controller Björn Wahlenius 

 

Övriga deltagande: IPGRO Lennart Lööf 

 

§ 132 Mötets öppnande 

GRO Sven-Arne Wennerberg hälsade deltagarna välkomna och öppnade mötet. 

 

 

§ 133 Anmälan av övriga frågor 

 A Jävsfrågan 

 B MSB 

 C Reseledare delegatresan 

 D Utredning ang olycksfallsutredning 

 E Synpunkter på tekningstävlan 

 I FRII 

  

 

§ 134 Fastställande av ärendelista 

Med ovanstående tillägg fastställs ärendelistan. 

  

 

§ 135 Inkomna rapporter och skrivelser        Bil 155 

    

A. Skrivelse har inkommit från LC Arboga ang klubbens motion 
  till Riksmötet 2008 om att Guvernörsrådet arbetar för tvååriga 

 distriktsguvernörskap, ”Riksmötet beslutar att Guvernörsrådet får i uppdrag att 

 verka i motionens anda". Klubben lämnade även in en motion (motion 4, 

 2010) till Riksmötet 2010 där man yrkar att Guvernörsrådet arbetar för att Lions 

 international ger full insyn i hur den internationella avgiften används”. 

 Riksmötet biföll motionen.  

 

Beslut 

AU beslutar att föreslå GR ge GRO i uppdrag att besvara brevet från LC Arboga. 

 

 B Rapport från NSR 

 GRO informerar från förhandlingar och beslutsmöten vid NSR i Hyvinkää 

Språket vid NSR-möten och CC-möten ska vara skandinaviska men CC-gruppen 

kan besluta att engelska ska vara mötesspråket, att antalet ledamöter i NSR AU ska 

vara 5 i fortsättningen de övriga nordiska länderna återtog förslaget på 3 ledamöter. 

Det beslutades att ingen översättning till skandinaviska ska ske vid Europa Forum i 

Mastrich. GRO överlämnade en preliminär slutrapport om Restaurangskolan till 



  

NSR ekonomi. NSR:s ordförande ska inte delta i Europa Forums möte. Det 

kommer att genomföras en enkät om vad vi vill få ut av NSR. 

I den kommer frågor om fördelning av aktivitets medel upp.  Lennart Fridén gav en 

uppskattad och utförlig rapport om Orkester Norden. Lennart Fridén tilldelades en 

bok för sitt arbete med Orkester Norden.  Lennart Fridén har för avsikt att lämna 

sitt uppdrag 2012. 

 

 Beslut 

 AU har mottagit informationen och lägger den till handlingarna.  

  

 C Rapport och förslag från arbetsgruppen Distriktsutredning Bil 180, 181, 182, 183 

  

Arbetsgruppen för distriktsutredningen har lämnat in en faktaredovisning där de 

analyserat Ekonomi, Distriktsutveckling och Samhällsorganisation     

( materialet redovisas på Lions hemsida) förslag till GR och Riksmötet. Ar 

Med anledning av arbetsgruppens förslag föreslår AU och Arbetsgruppen att 

Guvernörsrådet föreslå Riksmötet besluta att arbetsgruppen fortsätter sitt arbete och 

kommer med ett förslag på en ny distriktsindelning för Multipeldistrikt 101 

Sverige. 

   

 Beslut 

 AU föreslår GR föreslå RM besluta att ge arbetsgruppen mandat att fortsätta sitt 

 arbete och återkomma med förslag om en ny distriktsindelning 

 

 

§ 136 Genomgång från protokoll från  AU2 

  Protokollet behandlades och IPGRO redogjorde för att han arbetar med 

 översättningen av den Engelsak versionen av club exellens process.   

 

 Beslut  

 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

   

 

§ 137 Beslutskontrollen  Bil 156 

 Samtliga paragrafer behandlas och tagna beslut förs in i 

 beslutskontrollen. AU uppdrar till Controller Björn att revidera listan 

  

 Beslut 

 Att ge Controller Björn i uppdrag att göra en på förteckning på gamla beslut och 

 uppdrag som ej är genomförda.  

 

 

§ 138 Ekonomi, Budget, Rapporter  Bil 154, 158, 159, 160, 161   
 Controller Björn redovisar kostnadsutfallet för perioden farm till 31 januari samt 

 ekonomin inom de olika projekten.  

 

Beslut 

AU noterar rapporterna och lägger dessa till handlingarna 

 

 

§ 139 Rapport från Placeringsgruppen Bil 157 

 Muntlig rapport från Controller Björn   

Beslut 

AU noterar rapporten och lägger den tillhandlingarna 



  

 

 

§ 140 Rapporter                           Bil 162, 163, 164, 165, 166, 168 

  

 FUU har inkommit med ett antal rapporter. Diskussion följer. Angående 

 Framtidsgruppens ansökan om studieresa till Finland så beslutar AU att inte bevilja 

 Framtidsgruppens ansökan. 

  

 Beslut 

 AU beslutar att ej bevilja Framtidsgruppens  ansökan om medel för studieresa till 

 Finland. 

 AU noterar informationen från rapporterna och lägger dessa till handlingarna.  

 

 Hjälpkommittén Bil 151, 170, 172, 173, 174 

Hjälpkommittén har tittat på MD 110 Hollands förslag på en LED lampa som skulle 

användas tex i våra katastroftält: Hjälpkommittén tycker inte att vi ska   delta i att 

”lampprojektet”    

Med anledning av IRD Alf Bakkens kandidering till ID så har Hjälpkommitten haft 

ett överlämnande möte och följande beslutades Åke Björkman ansvarar för 

Handikapp frågor och Hans Catani tar övriga frågor. 

Hjälpkommitten har mottagit en ansökan om ekonomiskt stöd för handikappade 

bowlingspelare som är kvalificerade att delta i Special Olympics World Summer 

Games 2011 i Athen.  

 

Beslut  

AU föreslår GR avslå ansökan om ekonomiskt stöd för till handikappade 

bowlingspelare. 

 

 Ungdomskommittén Inget att rapportera 

 

 Lions Quest inget att rapportera  

 

 Orkester Norden se §135 

  

Beslut 

AU noterar den övriga informationen och lägger den till handlingarna. 

 

 

§ 141 Bokslut för verksamhetsåret Bil 133  

Bokslutet behandlades ej vid AU-mötet 

Kommer att presenteras vide GR i Sundsvall 

 

Beslut  

AU lämnar information till Guvernörsrådet i Sundsvall.  

  

 

§142 Budget för 2011-2012 
 VGRO Vivianne informerar om förslag till budget för 2011-2012.   

 Diskussion följer  

 

 Beslut 

 AU presenterar budget för 2011-2012 vid GR i Sundsvall. 

 

§ 143 Verksamhetsplan Bil 167 



  
 VGRO Vivianne informerar om verksamhetsplan för 2011-2012.   

 Diskussion följer. 

.  

 Beslut 

AU beslutar att föreslå GR anta föreliggande förslag till verksamhetsplan för det 

kommande verksamhetsåret 

  

 

§ 144 Restaurangskolan      

Kort rapport från GRO 

Skriftlig rapport har överlämnats till Radiohjälpen över projektet, rapport har även 

lämnats till NSR.   

 

Beslut 

AU har tagit del av informationen och lägger den till handlingarna 

 

 

§145 Motionerna  

 

 Motion nr 1    Bil 117, 169  

 Ang tillgång till medlemsregistret - LC Tingsryd 101-SM 

 Distriktets yttrande: Tillstyrkes 
 AU anser att klubbarnas registeransvariga har möjligheten att hämta samtliga 

 medlemsuppgifter i excel format.  

 Vilket ger alla möjligheter till att skapa medlemslistor mm för den egna klubben. 

 Det är definitivt enklare än att ställa frågor till MySql databasen, vilket kräver 1T-

 kunskap på mycket hög nivå. En kunskap som vi är övertygade endast finns hos ett 

 mycket litet fåtal medlemmar i 101 MD.  

  

 Beslut 

 AU föreslår att GR avslår motionen med motivering att tillgång redan finns av 

 den information som motionären önskar.     

 

 Motion nr 2     Bil 118 

 Ang IT-grupp - LC Tingsryd 101-SM 

 Distriktets yttrande: Tillstyrkes 

  

 Beslut 

 AU föreslår att GR tillstyrka motionen i ett försök att tillgodose lions 

 informationsbehov och ge pågående GR uppdraget att utforma gruppen och 

 specificera gruppens arbetsområde enligt motionens anda. 

 

 Motion nr 3     Bil 130   

 Ang ändring av reglerna för anmälan av delegat till Riks/Distriktsmöten - LC 

 Sundbyberg 101-A 

 Distriktets yttrande: Tillstyrkes 

  

 Beslut 

 AU föreslår GR avslå motionen med motivering att om klubbarna skall anmäla 

 delegater till RM/DM innebär detta ytterligare en administrativ åtgärd. Ett 

 sådant förfaringssätt kan innebära att om klubben glömmer att anmäla delegat/er 

 kan en klubbmedlem tappa förmånen att rösta.  

 

 Motion nr 4     Bil 134 



  

 Ang Arbetsordning för MD101 - LC Reng Höllviken 101-S,  

 Distriktets yttrande: Tillstyrkes  

 LC Reng/Höllviken har inkommit med ett tillrättaläggande beträffande § 11 

 Som gör att texten bättre stämmer överens med de internationella stadgarna.   

  

 Beslut:  

 Efter LC Reng/Höllvikens tillrättaläggande av motionen föreslår AU  att 

 GR beslutar att tillstyrka motionens i sin helhet. 

  

 Motion nr 5     Bil 137 

 Ang att skriva till LCI för att slopa charteravgiften/inträdesavgiften - LC 

 Hallsberg 101-B 

 Distriktets yttrande: Tillstyrkes 

  

 Beslut 

 AU föreslår GR besluta att tillstyrka motionen samt  

 att GR får i uppdrag att tillskriva LCI ang motionens inriktning  

 

 Motion nr 6    Bil 136 

 Ang beslut om en frysning av distrikts- nationella och internationella avgifter till 

 dagens nivå. -LC Sunne 101-B  

 Distriktets yttrande: Avstyrker 

 

 Beslut: 

  AU föreslår GR besluta att avslå  motionen  med motiveringen att riksmötet 

 endast kan besluta om den nationella avgiftens storlek och att utredning avseende 

 dessa kostnader pågår. 
  

 Motion nr 7     Bil 139 

 Ang att sänka medlemsavgiften på nationell nivå genom att ta bort trycksaker 

 samt verkar för att få den internationella avgiften sänkt också - LC Torsby 101- B 

 Distriktets yttrande: Avstyrker 1:a att satsen och tillstyrker 2:a att satsen. 

 

 Beslut: 
 AU föreslår GR besluta att avslå hela motionen med motivering att MD 101s  

 Framtidsgrupp utreder denna fråga, varför det inte behövs någon annan särskild  

 Beredningsgrupp. 

 

 Motion nr 8     Bil 138 

 Ang uppföljning av gamla projekt upp till fem år efter avslutandet - LC 

 Forshaga 101-B 

 Distriktets yttrande: Tillstyrkes 

 

 Beslut: 
 AU föreslår GR besluta att avslå motionen. GR anser att det är viktigt att  

 regelbunden uppföljning redovisas till medlemmarna och föreslår att 

 uppföljningsrapporter skall lämnas till Lions MD 101 tre år efter avslutat 

 och överlämnat projekt. 

 

 Motion nr 9    Bil 142 

 Ang klubbarna betalar 10 kr per medlem för att kunna finansiera de optiker som 

 reser ut, med tanke på att denna aktivitet har vi i lions ansvar för LC Gagnef 

 Floda  101-GD 

 Distriktets yttrande:  Tillstyrkes  



  

 Beslut: 

 AU föreslår GR avslå motionen med motivering att det är tradition att klubbarna i 

 samband med att de sänder glasögon även sänder 500 SEK för att täcka kostnader 

 för distribution av glasögonen.  

 

 Motion nr 10    Bil 143 

 Ang kostnader för partner vid deltagande vid Convention -LC Åsa 101-

 VG     

 Distriktets yttrande: Avslag 

  

 Beslut: 

 AU föreslår GR att avslå motionen med motivering att det är en 

 distriktsangelägenhet   

  

 Motion nr 11    Bil 144 

 Ang översyn av attestrutiner – ska vara två i förening för att teckna Lions 

 firma - LC Göteborg/Tuve Säve 101-VG 

 Distriktets yttrande: Tillstyrkes 

  

 Beslut: 

 AU föreslår GR att avslå motionen med motivering att nuvarande rutiner är 

 tillfyllest, det finns redan flera kontrollstationer.   

 

   

§ 146 Förslag från kommittéer som ska föreläggas Guvernörsrådet 

 AU föreslår 0 kronor till Funktionshinder av det skälet på att det finns medel i 

budgeten som täcker verksamheten under det kommande året.  

  

 A. Hjälpkommittén föreslår följande 

 1 Pengapåsen 100 kronor/medlem 

 2 Katastrofberedskapen 150 kronor/ medlem 

 3 Funktionshindrade 30 kronor/medlem 

 4 NSR 15 kronor/ medlem 

 

 Arbetsutskottet föreslår följande 

  

 Beslut 

 1 Pengapåsen 100 kronor 

 2. Katastrofberedskapen 100 kronor 

 3. Funktionshindrade 0 kronor 

 4. NSR 30 kronor  

 

 B Ungdomskommittén 

 1 Orkester Norden 10 kronor 

 2 LEO 10 kronor 

 

 C LEO flyttas till GMT-organisationen  

  

 D Ungdomskommittén ska bestå av tre ledamöter 

  

Beslut  

AU föreslår GR besluta enligt AUs förslag,  

Att GR lägger fram föreliggande förslag till Riksmötet. 

 



  

 

§ 147 Offerter från revisionsbolag 

 Controller Björn har mottagit offerter från KPMG, E & Y, Adrian och Partners, 

 Björn har träffat samtliga, upphandlingen avser en tre-årsperiod och inkl Lions 

 Hjälpfond.  Det är Riksvalsnämnden som lägger förslag till RM.  

 

 

Beslut  

 Controller Björn får i uppdrag att arbeta vidare med offerterna och återkomma 

 till AU. 

 

 

§ 148 Stadge och arbetsordningsändringar 

 Ny organisation ska införas under det kommande året. Och därmed föreslås

 ändringar i stadgar och arbetsordning.  

 Vidare föreslås att regelverket för ID- kandidatur skrivs in i regelverket. Samt 

 förslag att ändra motionstiden återgår den tidsplanering som gällde tidigare.  

 

 Ändrad m otionstid  

  

 Beslut 

 1 AU förslår GR förelägga RM att i arbetsordningen för MD 101: 

  

 att motioner skall vara DG tillhanda senast 31 oktober året före RM. 

 att motioner skall med distriktsrådets yttrande vara MD-kontoret 

 tillhanda senast 30 november. 

 

 Nominering av In ternation ell Direk tor - kandidat 

GR föreslå r  a t t  a rbetsordningen ska ll komplet teras med regler  för  va l 

av In terna t iona l.   Valbar  t ill post  som ID är  va r je Lion som innehaft  

uppdraget  som Guvernör  och  fu llgjor t  sina  skyldigheter  mot  

organisa t ionen .  Enligt  beslu t  som togs vid GR 5 i Gävle 2010 ska  in te 

den  som nominera t s för  a t t  kandidera  t ill ID in te inneha  en  post  på  

mult ipeldist r ikt s n ivå  från  1 januar i det  å r  han  ska  väljas på  r iksmötet .  

 

 Be s lut  

 2 AU föreslå r  GR att förelägga förslaget till Riksmötet. 

 

 Ny organisation 

 GR föreslår att nuvarande text i Arbetsordningen § 1 upphör att gälla och ersätts 

med ny text. Att GMT och GLT införs i §1 arbetsordningen. 

 

 Beslut 

 3 AU föreslår GR förelägga följande förslag till Riksmötet. 

  

 

§ 149 Förslag på presentation av ID på Riksmötet  Bil 152 

 AU har mottagit skrivelse från  IP Sten Åkestam, ID Heinz Ondrejka,  ID Bruno 

 Ahlqvist, ID Jan-Åke Åkerlund ang förslag till presentation ID-kandidater vid 

 Riksmötet.    

   

Beslut  

AU föreslår GR att arbeta i förslagets riktning. 



  

 

 

§ 150 Heinz Ondrejka,  utredning av Vindel motionen                  Bil 153 

AU har diskuterat och beslutat att utifrån bilaga 153 ge följande information och 

förslag till beslut angående Vindel motionen Riksmötet 2010 i Visby.  

 

Marknadsinsatser 

När det gäller marknadsföring så har kraftfulla insatser vidtagits vid ex Röda 

Fjädern insamlingen och detta fullföljs vid den kommande insamlingen.  

I samband med kampanjen tillsammans med Specsavers genomfördes en stor 

marknadsföringsinsats. I den kampanjen var det Specsavers som var 

marknadsgrupp.  

 

Beslut 

AU föreslår GR besluta att i varje nytt projekt/ insamling ska 

projekt/insamlingsledning utse marknadsansvarig. 

 

Nya insamlingsmetoder 

 

Beslut  
AU föreslår GR besluta att i projektanvisningarna ska nya 

insamlingsmetoder/marknadsföringsåtgärder skrivas in. 

 

Riksmöte vartannat år 
 Varken de nationella eller de internationella stadgarna lägger några hinder i vägen för att 

 ett alternativt riksmöte kan arrangeras. Det enda som krävs är att mötet avhandlar de 

 frågor som föreskrivs i förhandlingsordningen.  

 AU ser inte de ekonomiska fördelarna att arrangera ett alternativt riksmöte. AU föreslår  att  

 utse en arbetsgrupp som ser över hur riksmötet ska se ut i framtiden.   

 

Beslut  

AU föreslår GR besluta att en arbetsgrupp om tre ledamöter får i uppdrag att ta 

fram förslag till riksmöten i framtiden.  

 

Kostnadsutjämning    

Frågan har sin utgångspunkt i resekostnadssystemet, deltagande i riksmöten.  

 

Beslut 

AU föreslår GR besluta att ge Arbetsgruppen för Distriktsindelning uppdraget att 

utreda förslaget ang kostnadsutjämning. 

 

Arbetsordning och  regelverk 

Med anledning av ny organisation GMT och GLT samt ev en ny distriktsindelning 

bör arbetsordning och regelverk ses över. 

 

Beslut  

AU föreslår  att GR ger stadgesekreteraren Bengt Sörman i uppdrag att se över 

arbetsordning och regelverk. 

 

Vindelmotionen som helhet 

 

Beslut 

 AU föreslår GR att lägga fram föreliggande förslag till RM  



  

 att ärendet ” Vindel motionen” härmed är utredd och att det i nuläget inte anses 

 vara genomförbart med ytterligare insatseratt ärendet därmed är avslutat. 

 

 

§ 151 RLLI  Utbildning Lions Ledarskapskurs 

 Utbildningen genomförs i Uppsala den första helgen i april, hemsidan är 

 uppdaterad, deadline för ansökan är den 15 mars. Innehållet bygger på en framtagen 

 kursplan från LCI.      

 Ledare LDC Finn Bangsgaard och PGRO Jan Lofjärd. 

 GRO föreslår att tillföra ytterligare medel till Ledarskapsutbildningen. 

  

 Beslut 

 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

 AU beslutade att tillföra ytterligare 10 000 kronor till Ledarskapsutbildningen. 

  

 

§152 CAN rapport    
  GRO rapporterar att han och MDNO Sören Bjurström har haft ett möte med CAN  

ang möjligheterna att få en styrelseplats i CANs styrelse. 

 Som medlem i CAN får Lions tillgång till information och forskningsrapporter, som 

kan länkas till vår hemsida   

     

 Beslut 

 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

    

 

§ 153 Specsavers 

 Tf marknadschef har tagit kontakt med GRO ang överenskommelsen och berättat 

att de hade 11726 kunder under kampanjtiden. Tre kronor/kund ger 35 178 kronor. 

Specsavers ringer upp GRO under tiden vi är i Hyvinkää och meddelar att företaget 

höjer till 75 000 kronor.    

Specsavers föreslår ytterligare en kampanj – ett fortsatt samarbete däremot är 

Specsavers och Lions överens om att någon skolaktivitet hinner vi inte med under 

våren 2011.   

”Vision for all” har för tillfället ett lager som innebär att det är oklart om det går att 

ta emot fler glasögon. Vi bör undersöka hur vi ska hantera inkomna glasögon. Lions 

har glasögondepåer i Europa. Björn får i uppdrag att fråga LC Hindås (Jan 

Granlund) om de har möjligheter att lagra några mängder glasögon. 

Optikerförbundet bör tillfrågas om de har några rutiner för hur de stöder volontärer 

som reser ut och hjälper till med utprovning av glasögon. 

    

 Beslut 

 AU ger GRO i uppdrag att ta kontakt med optikerförbundet för att se vilka rutiner 

 de har för att hjälpa volontärer. 

 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

 

 

§154 Världens Barn    
 På Gr-mötet i Finland beslöts att delta i Världens barn även under Röda Fjädern 

 året. GRO har deltagit i ett referensgruppsmöte, kampanjen har blivit mycket större.  

 PGRO PO Dambergs arbete uppskattas, han kommer att finnas med ytterligare en 

 period i referensgruppen. Världens Barn organisationens avtal återstår 4 år.  5 % av 

 insamlade medel tilldelas Lions (radiohjälpen får 20 %) resten 80 % fördelas till 

 övriga organisationer. Projektkostnaderna uppgår till 5 %.    



  

  

  

 Beslut 

 AU notera informationen och lägger den till handlingarna. 

 

 

§ 155 Profilprojekt  

 Följande förslag har inkommit    

 1 UNHCRs projekt Utbildning av flickor i Afganska flyktingläger, 

 2 Morogoro, av projektet återstår ca 2 år. De medel som återstår räcker ytterligare 

 under 2 år. 

 3 Projekt Rent vatten  

 4. Lions Skill Training Centre Kathmandu  

 5. Morshi 

  

 Beslut 
 Tar ett beslut via telefon– arbetsutskott -!!  

  

 

§ 156 Riksmötet  

 GRO informerar ang skrivelse från RM-kommitten från Gotland ang det 

ekonomiska resultatet. GRO ber Controller Björn kontakta revisorerna för att 

revidera resultatet från riksmötet i Visby.  

 GRO har pratat med Riksmöteskommitten i Kalmar ang beslut om 

anmälningsavgift, vilket inte är godtagbart enligt riksmötesanvisningarna. GRO 

redogör för att han och Controller Björn ska möta riksmöteskommittén i Kalmar för 

att gå igenom deras budget. 

   

   Beslut 

 AU ger Controller Björn att se till att handlägga rapporten från RM-kommitten från 

Gotland och ser till att det sker en revision.  

  

 

§ 157 Din gåva 

 

 Beslut  
 Att AU överlämnar ärendet till Hjälpkommittén. 

   

 

§ 158 Övriga frågor 

 

 A . Jävsfrågan 

 Diskussion följer ang jävsfrågan  Bil 171 

 Skrivelse från stadgesekreteraren Bengt Sörman. 

  Beslut 

 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

 

 B MSB  

 GRO kommer att fortsätta kontakterna med MSB.  Finns gott om tält i i  lager.  

 Beslut 

 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

 

 C Reseledare delegatresan 

 Beslut 



  

  att AU föreslår GR beslutar att avgående GRO åker som reseledare för 

 delegatresan 2011. 

  

 D Utredning ang olycksfallsutredning 

  Offert har inkommit ang olyckfallsförsäkring från Trygg Hansa, offerten omfattar  

 45 500 kr/år. Förutsättningen är man är beredd att höja medlemsavgiften.  

 Beslut  

 AU föreslår GR besluta att besluta att anta förslag om olycksfallsförsäkring under 

 förutsättning av en höjning av medlemsavgiften. 

  

 E Synpunkter på tekningstävlan 

 Det har inkommit en skrivelse från D 101S med synpunkter ang prispengar  till 

 vinnarna tekningstävlingen.  

 

 Beslut 

 Att ”Prispengar” utbetalas av respektive distrikt.  

 

 F FRII  

 GRO kommer att ha ett möte med Erik Zakrisson på FRII tillsammans med 

 ID Heinz Ondrejka ang medlemskap i FRI.  Rapport lämnas till GR i Sundvall. 

 Beslut 

 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

   

 

§ 159 Nästa möte  

 26-27 mars 

  

  

 

2011-02- 05--6 

 

 

 

 

 

Vivianne Eriksson Sven-Arne Wennerberg 

VGRO  GRO 

 

   

Justeras: 

 

 

 

 

 

 

Jan Lofjärd   Björn Wahlenius 

IPGRO   Controller 

 





Bil 181 


2011-02-14 


Sidan 1 av 2 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2010-2011 


 


Distriktsutveckling. 


Om vi går tillbaka 10 år, till millenniumskiftet, så hade MD 101, 12 distrikt, med ca 16000 


medlemmar i ca 540 klubbar. 2002-2003 bildade V och VG ett gemensamt distrikt VG och 


2003-2004 genomförde M och O en sammanslagning, distrikt A.  


Från verksamhetsåret 2001-2002 och fram till och med 2009-2010 har Lions tappat ca 2500 


medlemmar och 88 klubbar har lagt ner. Nya klubbar som bildats under denna period är ca 5 


st.  


Medlemsstatiskt per distrikt MD 101, per 30 juni. 
     


             År  A  B  GD  N P S SM SV U VG MD Diff.  


2001-2002 2116 1385 1258 1271 1158 1503 1323 1230 1300 2425 14969 


 2002-2003 2050 1288 1295 1218 1166 1480 1334 1251 1306 2329 14717 -252 


2003-2004 2011 1284 1262 1236 1170 1475 1312 1276 1285 2284 14595 -122 


2004-2005 1953 1230 1223 1150 1140 1436 1301 1260 1263 2306 14262 -333 


2005-2006 1845 1203 1171 1077 1132 1414 1314 1262 1249 2262 13929 -333 


2006-2007 1788 1200 1148 1033 1073 1398 1337 1236 1228 2175 13616 -313 


2007-2008 1737 1168 1137 1016 1027 1374 1320 1242 1203 2100 13329 -287 


2008-2009 1675 1154 1119 964 1015 1377 1310 1224 1182 1990 13101 -228 


2009-2010 1629 1138 1103 887 1006 1353 1270 1190 1173 1977 12725 -376 


2010-dec31 1630 1123 1076 880 977 1338 1236 1197 1160 1937 12554 -171 


             Nedlagda klubbar 2000 - 2010-aug. per distrikt 


   A B GD N P S SM SV U VG Totalt 


27 6 2 17 5 8 4 3 1 15 88 


           Nedlagda klubbar 2000-2010--aug per verksamhetsår. 


  2000-


2001 


2001-


2002 


2002-


2003 


2003-


2004 


2004-


2005 


2005-


2006 2006-2007 


2007-


2008 


2008- 


2009 2009-2010 


14 7 10 4 12 9 3 15 4 10 88 


             Under dessa år har Lions tagit in 800 – 900 nya medlemmar per år. Men förlorar 1200-1300 


per år! Problemet är att vi inte behåller våra medlemmar. Det innebär bl.a.  


 att kontinuiteten försämras  


 att kunskapen om Lions urholkas.  


 att det blir svårigheter rekrytera nya befattningshavare till olika poster inom 


 klubbar, zoner och distrikt.    
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Verksamhetsåret 2009-2010 när det gäller klubbarna, 487 st. visar att:  


  57 klubbar har mindre än   15 medlemmar 


278 klubbar har mellan   16-30  medlemmar 


148 klubbar har mellan   31-50  medlemmar 


    4 klubbar har med mer än   51 medlemmar. 


. 


För att bedriva en aktiv Lionverksamhet, och för att kunna genomföra aktiviteter och deltaga i 


Lionsrörelsens verksamhet för att stödja de beslut som antas vid distriktsmöten och riksmöten 


bör klubben ha minst 20 aktiva medlemmar.  


En fundering är också, hur många av våra medlemmar är aktiva i klubbarbetet?  Ett problem, 


som man inte kan ignorera är också den höga medelåldern inom rörelsen.  


Klubbar och medlemmar förändringar:         


              
Verks.år Nya k Ned.kl Reorg.  St.Q  ant.K Nya 


medl. 
Återint. Transfer Tot.nya Förl.medl St-Q 


medl. 
Tot 
medl. 


Diff.nto 


2000-2001  14            


2001-2002  7            


2002-2003  10            


2003-2004 2 4  1 545 857 10 55 964 1216 7 14717 -252 


2004-2005   12              


2005-2006 0 9  1 525 880 18 79 977 1330 8 13999 -353 


2006-2007  3            


2007-2008 0 15 2  511 737 21 59 817 1103  13329 -286 


2008-2009  4            


2009-2010  10   492 732 9 78 819 1104  12757 -285 


2010-31 dec 3   489 304 7 16 327 496  12554 -171 


              


Tyvärr har vi inte kunnat få fram siffror för respektive år men det ger ändå en bild av 


utvecklingen. 


 


MD 101 består idag av 10 distrikt, varav endast 3 st. är fullvärdiga, A, S och VG. Det innebär 


att hela 7 distrikt i princip inte får utse sin DG, att ersättningen från USA reduceras kraftigt 


för distriktet och att inte distriktet har rätt att nominera kandidater till internationella poster. 


En demokratifråga av högsta grad! 


 


/Under fortsatt arbete/ 
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Samhällsorganisation 


 


Samtidigt som Sveriges första Lions Club bildades 1948 avvecklades 


Folkhushållningsdepartementet och varor som mjöl, bröd, kött och socker släpptes fria. 


Kafferansoneringen upphörde 1951…  Tetrapaken och ölburken introducerades och 


omvandlingen av Sverige till en välfärdsstat –”folkhemmet”-inleddes. Perioden  från 50-talet 


till 70-talet brukar kallas ”rekordåren” med en årlig tillväxt av bruttonationalprodukten på 


minst fem procent. Dubbelt så mycket som under både tidigare och senare perioder. Under 


krisen i början av 90-talet var tillväxten negativ. 


”Rekordåren” innebar ökad industriproduktion, stora exportframgångar, betydande inkomster 


och därmed goda möjligheter till standardhöjningar. En stor och viktig del av 


standardhöjningen var att arbetstiderna kraftigt förkortades och att bostadsbristen i stort sett 


byggdes bort genom det s k miljonprogrammet. Riksdagsbeslutet 1965 om 100.000 nya 


lägenheter om året under tio år överträffades med 6.000. Kanske skapades en del goda 


boendemiljöer, men kritiken om ”betongöken”, eftersatt underhåll och segregation har kommit 


att överväga.  


Stora förhoppningar knöts till att skolan inte bara skulle ge utbildning för olika yrken och 


verksamheter utan också bli ”en spjutspets för jämlikhet”. En nioårig grundskola för alla 


infördes 1962, gymnasieskolan reformerades och byggdes ut och intagningen till universitet 


och högskolor ökades. Resultatet blev knappast vad utbildningsreformatorerna hoppats på.  


 Jämställdhetsreformerna inleddes 1960 efter ett principbeslut av LO och SAF om lika lön för 


män och kvinnor och med början på en försiktig utökning av den kommunala barnpassningen. 


Den hade tidigare inte varit något problem eftersom flertalet gifta kvinnor var hemmafruar. 


Men den stora vågen av jämställdhetsreformer kommer först på 70-talet och då främst på det 


familjepolitiska området samtidigt som den offentliga sektorn byggs ut. Häften av alla 


förvärvsarbetande kvinnor jobbar i den offentliga sektorn och den har dubbel betydelse för 


kvinnors förvärvsarbete. För det första  utgör servicen en grundförutsättning för att kvinnor ska 


kunna arbeta utanför hemmet och för det andra är den offentliga sektorn kvinnornas viktigaste 


arbetsmarknad. 90-talskrisen innebar stora nedskärningar och ledde till bakslag för 


jämställdheten, men vi är trots detta världens mest jämställda land. 


(1987 beslutade Convention i Taipei, Taiwan, och med Sten Åkestam som internationell 


president att inbjuda kvinnor till fullvärdigt medlemskap i Lions.) 


Ovanstående är några brottstycken ur vår nutidshistoria och som påverkat livsvillkoren för alla 


medborgare sedan Lions började sin verksamhet i Sverige: Standardhöjningar, arbetstid, 


boende, utbildning och jämställdhet. Men det finns många fler och det kan finnas skäl att 


senare redovisa hur vi disponerar vår tid vilket också påverkar möjligheterna till medlemskap 


och arbete i Lions. 


 


Territoriell indelning 


Maktfördelning och befolkningsunderlag hänger intimt samman vad gäller styrelseformer och 


territoriell administration. Länen/Regionen är den regionala statliga förvaltningsenheten, 


kommunerna, eller mera korrekt de borgerliga primärkommunerna, är den viktiga lokala 


offentliga förvaltningsenheten.  


Nuvarande länsindelningen bygger till stor del på 1634 års indelningsreform, men är på väg att 


luckras upp. F r o m 1 januari 2011 är Västra Götaland och Skåne egna regioner samtidigt som 


Halland och Gotland är egna förvaltningsenheter.  


Nuvarande  kommuner bygger historiskt på 1862 års indelning i lands-kommuner, köpingar 


och städer.1952 minskade antalet kommuner till 816  genom storkommunreformen och 1962 


beslutade riksdagen om nuvarande indelning till cirka 280. Vid sidan om de territoriella 


indelningarna för läns- och kommunförvaltningarna har en rad både statliga och privata 


verksamheter egna indelningar för sin regionala organisation med hänvisning främst till de 


möjligheter som den nya tekniken innebär. Trots lång historisk bakgrund har många territoriella 
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indelningar förlorat sin betydelse som administrativa områden. Våra flesta myndigheter t ex 


Tullen, Skattemyndigheten, Kronofogdemyndigheten, Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen 


har genomfört enmyndighetsreformen för att nå ökad enhetlighet och likformighet. 


Sveriges kommuner och landsting (SKL) har i januari  utsett en arbetsgrupp bestående av tre 


erfarna regionpolitiker ( Jerker Swanstein, Skåne, Roland Andersson och Kent Johansson, båda 


Västra Götaland) att ta reda på hur läget är i diskussionerna om en ny regionindelning och vilka 


problem som återstår att lösa. Enligt SKL är 2011 ett avgörande år för om regionreformen ska 


kunna genomföras 2015. 


 


Samverkan 


Lions Clubs International MD 101 Sverige har i likhet med ett antal andra idéburna 


organisationer undertecknat en överenskommelse med regeringen om samverkan för att stärka 


demokratin, öka delaktigheten och minska utanförskapet. 


 Distrikts 101 S har under 2010 blivit medlem i Nätverket Social Ekonomi Skåne och dessutom 


medverkat till och undertecknat en överenskommelse om samverkan mellan Region Skåne och 


den idéburna sektorn i Skåne. Överenskommelsen kommer att få efterföljare i alla 


landsting/regioner- 


 Samtidigt ökar kraven på kommunal nivå och bland andra idéburna organisationer om ett ökat 


samarbete med Lions. 


Vår nuvarande indelning i distrikt och zoner underlättar knappast våra möjligheter till en ökad 


samverkan! 


/Under fortsatt arbete/ 


 


   


 


 


 


  
 
 








Bil 183 


2011-02-14 


Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2010-2011 


 


 


 
     20110202 


 


 


 


 


Rapport och förslag från Distriktsutredningen 


 
Arbetsgruppen analyserar f n resultatet av faktaredovisningen under rubrikerna Ekonomi, 


Distriktsutveckling och Samhällsorganisation (se vidare Lions hemsida och klicka på ”För 


medlemmar” och därefter på ”Distriktsutredning” ).  


Redan efter en första genomgång visar redovisningen att en ny distriktsindelning är nödvändig 


om nuvarande verksamhet på MD- och Distriktsnivå ska kunna bibehållas och utvecklas. Med 


anledning av detta föreslår Arbetsgruppen att Guvernörsrådet beslutar 


 föreslå Riksmötet besluta om en ny distriktsindelning för Multipeldistrikt 101 Sverige! 


 


 


Jan Hulth  Bengtåke Johansson  Åke Lind   
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MOTION TILL RIKSMÖTET 2011    


 


 


Fråп: LC Tingsryd 


 


Angåeпde: Tillgång till medlemsregistret 
 


Motivering/bakgrund: Lions Sverige har ett medlemsregister där mycken data om varje 


medlem finns. Lionklubbarna uppmanas att hålla detta register uppdaterat men har själva ingen 


nytta av registret i klubbverksamheten. Får istället skapa egna register för telefon, adress och 


mailing listor m.m. 


Får klubbarna använda medlemsregistret så kommer motivationen att hålla detta uppdaterat att 


öka avsevärt 


 


 


Yrkande: Att IT ansvarig på Distrikts och/eller klubbnivå efter ansökan till IT gruppen bereds 


möjlighet att ställa SQL frågor direkt in i MySgl databasen för medlemsregistret dock endast 


med läsrättighet. 


 


 


LC Tingsryd  Datum: 2010 11 24 


 


Stefan Johansson 


……………………. 


President/sekreterare 


 


 


Tillstyrkes av  


DR 101SM 


Genom 


Per Nilsson 


DG 101SM 
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OBS! Finns som en egen 


bilaga – nr 169 








Bil 118 


2010-12-01 


Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2010-2011 


 








Bil 130 


2010-12-07 


Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2010-2011 


 


 


Motion gällande ändring av reglerna för anmälan av delegat till 


Riks/Distriktsmöten. 
 


 


Lions klubb Sundbyberg har uppmärksammat att det kan råda tvivel om vem eller vilka som 


är utsedda att förа klubbens talan som delegat vid Riks I Distriktsmöten. Problemet uppstår 


när deltagare i riks/distriktsmöten anmäler sig själva som delegater för klubben och klubben ej 


får vetskap om detta utan utser annan person att vara delegat. 


 


Vi vill således motionera om att det skall vara klubben som anmäler delegat och ej den enskilde 


medlemmen.  


 


(För att det ej skall råda någon tvivel om detta så bör rutan på anmälningsblanketten tagas 


Bort i vilken man skall kryssa i or man är delegat). 


 


 


 


Sundbyberg den 2 november 2010-12-09 


 


Jan Ekberg 


LP 2010-2011 
 


Yttrande över motion från LC Sundbyberg, 


distrikt 101A 


 


Bifogade motion behandlades vid 


distriktsrådsmöte 2010-11-13. Motionen 


godkändes.  


 


2010-12-06 


 


Anna Maria Bernstein 


Distriktsguvernör 


Distrikt 101A 


 
TILLÄGG TILL YTTRANDE GÄLLANDE 


MOTION FRÅN DISTRIKT 101A 


 


Som tillägg till tidigare insänd bilaga med 


distriktsrådets yttrande över motion från LC 


Sundbyberg: 


 


Distriktsrådet yrkar på att riksmötet beslutar i 


enlighet med motionen. 


 


 


Anna Maria Bernstein 


Distriktsguvernör 








 


 


 


Sven-Arne Wennerberg  ▪ gro@lions.se ▪ Mobile: +46-705-49 60 92 
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Stockholm 2010- 11- 28   


 
 


Lars Hörnberg 


Str. Eroul Necunoscut nr. 2 


410175 Oradea,  


Romania 


 
 
 
Hej Lars  


 


Jag återkommer till det telefonsamtal vi hade den 24 november, du satt i möte med Gun Hilton Vikh och 


Börje Vikh som beskrev vilka avslutande arbeten som Lions avsåg att bekosta,  vi pratar om de 


avslutande arbeten på restaurangskolan som de föreslår.  


Jag redogör då för det ekonomiska läget för projektet, jag säger att vi tar den faktura som ligger hos er för 


fönster och dörrar, som ni beställt, det är en faktura på 3900 Euro och att vi avslutar arbetena inomhus 


enligt den rapport som Finn Bangsgaard och Melker Lindkvist lämnat samt med de kompletteringar som 


Gun och Börje föreslår, de har då tagit en viss hänsyn till era önskemål. 


Dessutom tar vi kostnaden för den beställning ni gjort på video/audiosystem samt brandlarm till en total 


kostnad på 14 000 euro och att detta är arbeten som aldrig ingått i Lions åtaganden. 


Vid detta samtal förklarar jag att, om vi tar ovanstående kostnader så har Lions Sverige inte ekonomiskt 


utrymme för att installera en hiss i restaurangskolan.    


Under samtalet enas vi om  att, Lions tar ovanstående kostnader och att hiss inte installeras, att i och med 


att dessa åtgärder är avslutade och reglerade har Lions åtaganden mot restaurangskolan slutligt uppfyllts. 


Du svarar då att ni är mycket tacksamma för det arbete Lions Sverige gjort och att ni är mycket nöjda 


med att dessa åtgärder genomförs och att ni inte har några ytterligare krav på Lions Sverige i anledning  


av  restaurangskole projektet. 


 


Jag är mycket tacksam om du bekräftar denna överenskommelse på detta brev. 


 


 


 


 


Med vänlig hälsning  


    Ovanstående uppgörelse bekräftas av  


 


 


 


Sven-Arne Wennerberg   Lars Hörnberg 


GRO MD 101 2010-2011   ordförande för stiftelsen Casa Minunata 
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Motion till Riksmöte inom MD 101 2011 


 
Angåеde ändringar i Arbetsordning för Multipeldistrikt 101, Sverige 


 


Vi anser att det i Arbetsordningen för MD 101 föreligger två (2) felaktigheter. 


I § 6, första stycket står det: 


- En projektgrupp skall utses för varje projekt eller aktivitet. Som controller för projektet eller 


 aktivitet fungerar verkställande utskottets controller. 


 


 Verkställande utskottet är numera ändrat till arbetsutskottet. 


 


I § 11 a; första stycket står det: 


- Guvernörsrådets ordförande skall under internationella styrelsens överinseende verka som 


 multipeldistriktets administrativa tjänsteman. I ordförandens särskilda uppgifter ingår att 


 


I Lions Constitutions and By-Laws, Standard Multipledistrict, Revised June 2008 skrivning angående GRO står 


följande: 


 


Article III, Section 2: 


 


- MULTIPLE DISTRICT COUNCIL СНАłRPERSON. 


 The Multiple District Council Chairperson shall be the coordinator of the multiple district and shall 


 act on behalf of and upon delegation from the Council of Governors. 


 


Översatt till svenska blir det följande: 


- MULTIPELDISTRIKTETS GUVERNÖRSRÅDSORDFÖRANDE. 


 Multipeldistriktets guvernörsrådsоrdförandе skall vara multipeldistriktets samordnare och skall agera på 


 vägnar av och på delegation från guvernörsrådet. 


 


Den viktigaste skillnaden är att guvernörsrådsordföranden inte står under överinseende av den internationella 


styrelsen. Den internationella styrelsen utövar ingen tillsyn över guvernörsrådsordföranden. Istället är det så att 


guvernörsrådsordföranden är en samordnande länk i multipeldistriktet och agerar på uppdrag av och delegation 


från guvernörsrådet. (citat från LCIs Juridiska avdelning.) 


 


Vi yrkar 


- Att det i § б, Arbetsordning för MD 101 ändras till arbetsutskottet enligt ovan 


- Att § 11 a, första stycket ändras till: 


 MULTIPELDISTRIKTETS GUVERNÖRSRÅDSORDFÖRANDE. 


 Multipeldistriktets guvernörsrådsordförande skall vara multipeldistriktets samordnare och skall agera på 


 vägnar av och på delegation från guvernörsrådet. 


 


Lions Club Reng Höllviken  


 


Lennart Andersson Kent Benediktsson 


President  Sekreterare 


 


 


 


 


 


 


 


 


Yttrande från distrikt 101 S 


 


Vid Distriktsrådets möte den 4-5 december 2010, beslutas 


enhälligt att tillstyrka Lions Club Reng Höllvikens motion till 


Riksmötet 2011 i Кalmar, i enlighet med bifogade bilaga. 


 


Vellinge som ovan 


För distriktsrådet 


 


Eva Persson 


Distriktsguvernör 101S 
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Motion till Riksmöte inom MD 101 2011, reviderad 2011-01-31 


 


Angående ändringar i Arbetsordning för Multipeldistrikt 101, Sverige 


Vi anser att det i Arbetsordningen för MD 101 föreligger två (2) felaktigheter, som bör rättas till; I 


§ 6, första stycket står det: 


 En projektgrupp skall utses för varje projekt eller aktivitet. Som controller för projektet eller 


aktivitet fungerar verkställande utskottets controller. 


Verkställande utskottet är numera ändrat till arbetsutskottet samt är det Multipeldistriktets 


controller som avses. 


I § 11 a, första stycket står det: 


 Guvernörsrådets ordförande skall under internationella styrelsens överinseende verka som 


multipeldistriktets administrativa tjänsteman. I ordförandens särskilda uppgifter ingår att... 


I ” Internationella stadgar och arbetsordning, reviderade den 2 juli 2010” återfinns motsvarande text 


enligt § 11 a, MD 101´s Arbetsordning men lyder: 


ARTIKEL X 


Distriktstjänstemäns åligganden 


Moment 1. MULTIPELDISTRIKTETS GUVERNÖRSRÅDSORDFÖRANDE. 


Multipeldistriktets guvernörsrådsordförande skall under den internationella styrelsens överinseende 


verka såsom multipeldistriktets samordnare och handla på guvernörsrådets vägnar och efter 


delegering från detta. 


Vi yrkar därför: 


 Att det i § 6, Arbetsordning för MD 101 ändras till Multipeldistriktets controller enligt ovan 


 Att § 11 a, första stycket, Arbetsordning för MD 101, för att få överensstämmelse med den 


internationella arbetsordningen, ändras till: 


GUVERNÖRSRÅDETS ORDFÖRANDE 


Guvernörsrådets ordförande skall under den internationella styrelsens överinseende verka såsom 


multipeldistriktets samordnare och handla på guvernörsrådets vägnar och efter delegering från 


detta. I ordförandens särskilda uppgifter ingår att... 


Lions Club Reng Höllviken 


 


Lennart Andersson Kent Benediktsson 


President Sekreterare 
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MOTION TILL RIKSMÖTET 2011-06-02--04 


 


 


 


Från:   Sunne Lions Club 


 


 


Angående:  Besluta om en frysning av distrikts- nationella och internationella 


avgifter till dagens nivå.  


Dessa avgifter utgör det som i dagligt tal benämns den 


administrativa avgiften eller rätt och slätt medlemsavgiften som 


varje medlem erlägger till Lions   


 


Motivering:  Kassamässigt uppgår de adm. avgifterna idag till minst 1000:-


/medlem och år.  


Klubbarna har på olika sätt hittat egna modeller för att uttaxera den 


här avgiften, direkta uttaxeringar av hela beloppet, direkta uttag av 


mindre belopp och omföring av interna lotterier, trixande med 


reseersättningar vid aktiviteter men även andra tvivelaktiga 


penningtransaktioner förekommer.  


Den här storleken på avgiften för att få vara medlem i Lions utgör 


ett klart hinder i det nödvändiga rekryteringsarbetet av yngre 


medlemmar som hela vår rörelse står inför och är beroende av.  


 


 


Yrkande:  Vi yrkar:  


- att riksmötet beslutar att alla distrikts- nationella och 


internationella avgifter fryses på dagens nivå. Tillkommande 


kostnadshöjningar ska finansieras med motsvarande 


kostnadsrationaliseringar inom ramen för dagens uttaxering.  


 


 


 


Sunne Lions Club 


 


 


Bengt Algotsson/president 


Distriktrådets i 101 B yttrande 


 


Distriktrådet behandlade ovanstående motion vid sitt 


möte 2010-12-04 och fattade följande beslut: 


 


Motionen avstyrkes med motiveringen att riksmötet 


endast kan besluta om den nationella avgiftens storlek 


och att utredning avseende dessa kostnader pågår. 


 


 


På uppdrag av distriktsrådet, 


Sören Wigren, DS 
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Motion till Riksmötet i Kalmar 2011 
 


 


Bakgrund: 


MD 1 U 1 har och har haft problem med att rekrytera nya medlemmar under flera år. Ett 


problem som vi i LC Hallsberg anser hindra medlemsrekryteringen är inträdesavgiften 


(charteravgiften ) vilken skall betalas av antingen den nya medlemmen eller klubben. Avgiften 


är 25 USD och under föregående verksamhetsår tog vi in sex (6) nya medlemmar och klubben 


fick alltså betala 6 x 25 USD. 


 


Vi förstår att LCI tidigare haft kostnader i samband med att registrera nya medlemmar men 


med dagens IT-hjälpmedel bör dessa kostnader ha minimerats. 


 


De nya medlemmarna i MD101 registreras i vårt svenska medlemsregister av respektive 


klubb och sedan förs det elektroniskt över till LCI. 


 


Vi i LC Hallsberg upplever an charteravgiften är ett hinder för att rekrytera nya medlemmar 


varför vi anser att denna avgift bör tas bort. Vi förstår att denna avgift ar en inkomstkälla för 


LCI men för att främja medlemsrekrytering bör charteravgiften tas bort och att LCI försöker  


hitta någon annan inkomstkälla. 


 


Yrkande: 


LC Hallsberg yrkar an MD 101 skriver till LCI och påtalar att klubbarna i Sverige anser att 


charteravgiften är ett stort hinder i klubbarnas medlemsrekrytering och att denna avgift tas bort. 


 


 


Hallsberg den 1 november 2010 


 


 


 


Hans-Olov Moberg 


President i LC Hallsberg 


Distriktrådets i 101 B yttrande 


 


Distriktrådet behandlade ovanstående motion vid sitt möte 


2010-12-04 och fattade följande beslut: 


 


Motionen tillstyrkes. 


 


På uppdrag av distriktsrådet, 


Sören Wigren, DS 
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Motion till Lions Riksmöte i Kalmar 
 


Genom åren har lionsklubbarna skänkt pengar och varit engagerade i ett antal projekt som 


beslutats vid riksmöten. 


Men vad händer sen? 


 


 


Information om att projektet är avslutat brukar komma i samband med riksmötena men någon 


slutrapport och /eller uppföljningsrapport se vi aldrig till ” det här blev resultat av våra bidrag 


och ansträngningar”. 


 


Vi tror och vet att många klubbar efterlyser rapporter om våra ”gamla avslutade” projekt t ex 


Viljandi, Novozybkov, Maarja Village. Pojkhemmet i Viljande är omnämnt i The Lion nr 2/08-


09. Novozybkov 2-09-07, Maarja Village 3/04-05. Vad har hänt sedan dess? Vi efterlyser en 


årlig rapport om våra gamla projekt, t ex på vår hemsida lions.se eller i The Lion eller via ett 


kort mail till klubbarna. 


 


Casa Minunata och Morogoro rapporteras det om kontinuerligt, visserligen pågår dessa projekt 


fortfarande men kommer också så småningom till ”slutrapporterade” projekt. 


 


Vi hemställer att RM beslutar att uppföljningsrapporter publiceras årligen, t ex upp till fem år 


efter avslutat projekt. 


 


 


Lions Clubs Forshaga 


 


Anja Blom LP 


 


 


 


 


 


 
 


 


Distriktrådets i 101 B yttrande 


 


Distriktrådet behandlade ovanstående motion vid sitt 


möte 2010-12-04 och fattade följande beslut: 


 


 


Motionen tillstyrkes. 


 


På uppdrag av distriktsrådet, 


Sören Wigren, DS 
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Motion till Lions Riksmöte 2011 
 


 


Avgifterna som vi betalar till distriktet samt riks- och internationella organisationen är så höga 


att vi har svårt att såväl behålla medlemmar som rekrytera nya. Vi anser att det är nödvändigt 


att radikalt minska de administrattiva avgifterna för att Lions även fortsättningsvis skall kunna 


bedriva en bred verksamhet. 


 


Exempel på kostnader som vi tycker borde vara möjligt att reducera utan att verksamheten 


avsevärt försämras: 


 


Tryckkostnader och porton för tidningen Lions och handboken. Om man avstod från tryckta 


utgåvor för merparten av medlemmarna borde avgiften bli lägre. De flesta medlemmar har idag 


möjlighet att få önskad information via internet och avstår gärna från den tryckta. 


 


Kostnader för årliga distriktsguvernörens resor till klubarrna borde kunna reduceras med färre 


besök. 


 


Vi yrkar på  


 


- att en beredningsgrupp tillsätts för att se över de administrativa kostnaderna på nationell 


nivå 


- Att Lions Sverige agerar på internationell nivå för att reducera de internationella 


avgifterna. 


 


Lions Club Torsby 2010-11-29 


 


 


 


Birgitta Almroth president 


Distriktrådets i 101 B yttrande 


Distriktrådet behandlade ovanstående motion vid sitt 


möte 2010-12-04 och fattade följande beslut: 


 


1. attsatsen i yrkandet avstyrkes med motiveringen 


att MD 101 Framtidsgrupp utreder denna fråga, 


varför det inte behövs någon annan särskild 


beredningsgrupp. 


2. attsatsen i yrkandet tillstyrkes då flera klubbar 


ifrågasätter de internationella avgifternas storlek. 


På uppdrag av distriktsrådet, 


Sören Wigren, DS 
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Mockfjärd 2010-11-11 


 


 


 


Motion till riksmötet 2011 i Kalmar från LC Gagnef Floda 


 


"Vision for all" 
 


 


 


De optiker som reser utomlands söker i dag bidrag för resekostnader på klubbnivå . Vi anser 


att medel för detta avsätts pis multipeldistriktsnivå för att det skall bli en rättvis bеhandling av 


deras bidragsansökningar. 


 


 


Att: Riksmötet beslutar rekommendera klubbarna betalar 10 kr per medlen för att kunna 


finansiera de optiker som reser ut, med tanke på att denna aktivitet har vi i Lions ansvar för. 


 


 


 


 


Med vänlig hälsning 


 


 


 


Lennart Fredriksson 


President 


LC Gagnef Floda 


 


Distrikt 101GD  Distriktsrådet har vid sammanträde 


20101208 tillstyrk motionen. Vision for all har stora 


lager av glasögon, vi har  ett ansvar för att dom når 


slutanvändare. 


  


MVH  


Lennart Pettersson  


DG 101GD 
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Tíll 


Riksmötet 


Lions MD 101 


 


 


Motion angående kostnader för partner vid deltagande vid Convention 
 


Bakgrund 


Vid varje års Convention förväntas blivande DG med partner att deltaga. 


Kostnaderna för blivande DG betalas av LCI. Till medföljande partner från fullvärdigt distrikt 


utgår en ersättning från USA på USD 500. Vid en fråga ställd till några av distrikten inom MD 


101 om hur kostnaderna för partner ersätts utöver detta framkom att det är stora skillnader inom 


vårt MD. 


 


Distrikt 101 A täcker faktiska kostnader för partner med 20 000 utöver de USD 500 som betalas 


från USA. 


Distrikt 101B täcker faktiska kostnader för partner. 


Distrikt 101 S avsatte 15 000 kronor för partners deltagande 2010. 


Distrikt 101 SV täcker faktiska kostnader för partner. 


Distrikt 101 U täcker faktiska kostnader för partner med 12 000 kronor 


Från distrikt 101 VG utgår inget bidrag utöver de USD 500 som betalas från USA. 


Övriga distrikt har ej svarat ännu 


De summor som anges är maxbelopp och ersättning utgår mot kvitton på faktiska belopp. 


 


Med allt färre medlemmar i Lions MD 101 kan det i framtiden bli svårare att rekrytera DG i de 


olika distrikten, varför det är mycket viktigt att samtliga lämpliga medlemmar skall kunna 


kandidera till DG-posten. 


När ersättning utbetalas från MD 101 för partners deltagande ökar säkerligen antalet kandidater i 


de olika distrikten. Dе kostnader sorti är förenade med uppdraget som DG är inte helt obetydliga 


och  Lions skall inte vara beroende av den enskilde personens privata ekonomi när det gäller att 


finnа lämpliga kandidater. 


 


Yrkande 


Eftersom partner förväntas deltaga och det är sed att partner deltager som representant för Sverige 


vid Convention, yrkar vi att faktiska kostnader för partner tacks av MD 101 och inte av den 


enskilde personen eller distriktet. 


 


 


Lions Club Åsa 


2010-10-09 


 


 


Hans-Åke Fryklund 


President 


Distriktsrådet 101VG förordar avslag. 


 


Ola Nordström 


Distriktsguvernör 101VG 
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Motion till Riksmötet i Kalmar  


 


Oversyn av attestrutiner 


 


Bakgrund: 


 


Guvernörsrådet har de senaste åren vid sitt första möte och i samband med fastställande av 


attest- och delegationsordning även givit GRO fullmakt att ensam teckna Multipeldistriktets 


firma. 


Vid jämförelse med verksamheter av motsvarande storlek finner man att firman normalt 


tecknas av två personer/styrelseledamöter i förening. 


 


Med omtanke om såväl sittande GRO som föreningen i sin helhet och den transparens som 


medlemmar och allmänhet förväntar sig av vår organisation, anser vi att en återgång till 


tidigare rutiner där alltid minst två personer i förening tecknade Multipeldistriktets firma är 


nödvändig. 


 


Yrkande: 


Att: Riksmötet beslutar att Multipeldistriktets firma fr.o.m. 2011-07-01 alltid skall tecknas av 


minst två personer i förening. 


 


Att: Stadgarna ses över och §20 får lydelsen: "Multipeldistriktets firma tecknas, förutom av 


guvernörsrådet, av rådet utsedda personer, dock alltid minst två i förening". 


 


 


Göteborg den 8 november 2010 


 


Lions Club Göteborg/Тuve Save 


 


 


Göran Hedenskog    Ralph Ahlquist 


President     Past President, PDG 


 


 


  


Distriktsrådets 101VG tillstyrker enhälligt att 


motionen antas. 


 


 


Ola Nordström 


Distriktsguvernör 101VG 
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Telefonmöte Hjälpkommittén 12/1-2011 


 


Alf Bakken, Hans Catani, Åke Björkman 


 


 


Motion från LC Gagnef-Floda 


10 kr/medlem för att finansiera optiker som följer med vid resor där glasögon delas ut: 


Alf kollar upp avtal med Vision för all innan förslag till beslut tas. 


 


Motion från LC Forshaga 


Uppföljning av projekt i fem år efter avslutande: 


Guvernörsrådet föreslår att det skrivs in i  ”Rutin för drivande av projekt i Miltipeldistrikt 


101” att uppföljingsrapporter skall lämnas till Lions MD 101 tre år efter avslutat och 


överlämnat projekt. 


 


Projekt Världens Barn 2011 


Ansökan har inkommit från Lions Rent Vatten och Mödravård i Tanzania. 


Alf informerade om de planer som finns för ett skolprojekt i Pakistan tillsammans med 


UNHCR. 


Hjälpkommittén rekommenderar att Guvernörsrådet beslutar anta Lions rent vatten och 


Mödravård i Tanzania som Världens Barn Projekt 2011. 


Hjälpkommittén anser att efter VB projekt 2011 skall inga ytterligare pengar tillföras 


Morogoro. Projektet skal successivt avslutas och överlämnas. 


Med tanke på att Lions kommer att genomföra en Röda - Fjädernaktivitet 2012 bör ett 


samarbete med UNHCR vänta till VB-aktivitet 2013 


För närvarande finns inget beslutsunderlag för projekt tillsammans med UNHCR. 


 


Hollands lampprojekt  


Hjälpkommittén anser att Lions MD 101 inte skall engagera sig i detta projekt. 


 


Kaminer för vintertält 
Vid ett besök hos MSB i november framkom att det saknades ca 200 kaminer till vintertälten. 


Åke har undersökt hos företagare i Småland om det fanns något intresse att tillverka kaminer. 


Åke rapporterade att för närvarande var intresset lågt. Samtal skall föras med MSB hur detta 


skall hanteras. 


 


Handikappfrågor 


Annons om Bradlejon kommer in i Handikappidrottens tidning i Januari. 


Brev skall skickas till guvernörerna om Livskvalitetspriser. 


 


Specsavers 


Alf informerade om den kampanj som gjorts tillsammans med Specsavers. 


Brev har i dagarna skickats till landets klubbar, Alf vidarebefodrar brevet till Hans och Åke 


 


Möte i Stockholm 


Alf återkommer med förslag till mötesdatum för hjälpkommittén på kontoret i Stockholm i 


januari. Eftersom Alf kandiderar till ID-posten kan han ej inneha några uppdrag inom MD. 
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Betydelsen av valet av svensk kandidat till Internationell Director 


 
Vid Riksmötet i maj 2011 gör Lions i Sverige ett val som sker endast en gång per årtionde. Ett val som inte 


uppmärksammas särskilt mycket i klubbar och distrikt, men som kan ha stor betydelse för Lions framtid 


både internationellt och i Sverige. Givetvis talar vi om valet av svensk kandidat till medlem av den 


internationella styrelsen 2012-2014. 


 


Vi fyra undertecknare av detta förslag är de enda i Sverige som för närvarande har erfarenhet av att inneha 


en styrelsepost i LCI.  Med den erfarenheten som bakgrund vill vi betona vikten av en noggrann prövning 


av alla kandidater och även här lämna ett förslag till tänkbar hantering vid riksmötet. 


 


Ett aktivt styrelsearbete kan utan tvekan påverka den internationella utvecklingen och vi är angelägna att 


Sverige skall presentera bästa möjliga och mest lämplig kandidat till vår internationella styrelse. Exempel 


på stora beslut med svenskt ursprung är bl.a. kvinnligt medlemskap och elimineringen av förbudet mot 


medlemskap i likartad organisation (ex. Rotary). 


 


Vi har ännu inte klart för oss vilka kandidater som har nominerats från aktuella distrikt, men vill ändå peka 


på några kvalifikationer vi menar krävs för att en styrelsemedlem skall fungera effektivt.  Förutom de 


kvalifikationer som föreskrivs i stadgarna vill vi peka på följande: 


 Förutom en god förståelse och acceptans även visad förmåga att efterleva Lions syften och etik 


krävs också ”historiska” kunskaper om varför saker är som de är just nu.  


 Mycket goda kunskaper i engelska. Det räcker inte med konversationsnivå eftersom mycket av 


styrelse- och kommittéarbetet bygger på aktivt arbete även utanför sammanträdesrummen. Svenska 


ID har för övrigt aldrig tidigare behövt utnyttja möjligheten till tolk. Klarar man dessutom ett tredje 


språk blir man en nyckelperson som kan hjälpa andra i kontakter.  


 Internationell erfarenhet eller förståelse för vad som krävs i förhandlingar mellan olika kulturer. 


 Vana och vilja att uppträda inför många lyssnare skapar många fördelar både i styrelsemöten och 


representationssammanhang. 


 Lagspelare! Individualister kan inte göra sig gällande i styrelsen. Man måste arbeta och agera 


smidigt. 


Med hänvisning till RM-besluten 2009 och 2010 om informations- och frågetorg vid våra RM fr.o.m. 2013 


(ev. 2012) föreslår vi att man redan vid RM 2011 inför någon form av ”hearing” med ID-kandidaterna. 


 


Det kan ha formen av antingen just ett frågetorg där delegaterna kan ställa frågor till dem som kandiderar 


till posten som ID eller en paneldebatt (med möjlighet till frågor) mellan kandidaterna ledd av en 


moderator. 


 


Detta tillägg till gängse presentationer i RM-trycket och de muntliga 3-minuters-presentationerna skulle 


hjälpa delegaterna att välja den kandidat som har bäst förutsättningar att uträtta mest för Lions – inte minst 


ur ett nordiskt perspektiv. 


 


Vi uppmanar alla berörda att lägga tid och omsorg på val av kandidat till Internationell Director. Vår 


organisation är värd det!   


 


 


Sten Åkestam Heinz Ondrejka Bruno Ahlqvist Jan-Åke Åkerlund                   


ID 1977-1979      ID 1989-1991 ID 1997-1999 ID 2006-2008                       


IP 1986-1987 


 


(Alternativ pres. ID-kandidater vid RM) 
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Analys av hur beslutet vid Riksmötet 2009 av LC Vindelns motion skall åtgärdas. 
 


Bakgrund 


AU och sedermera bekräftat av GR har gett mig i uppdrag att se över konsekvenserna av de beslut som 


Riksmötet 2010 tagit med anledning av LC Vindelns motion och hur besluten skall hanteras.   Här följer 


därför mina synpunkter på uppdraget. 


 


Inledning 


I likhet med AU måste konstateras att varken motionen eller protokollet är särskilt lättillgängliga.  Av 


protokollet framgår inte klart om det de facto är fråga om 7 eller 9 att-satser och vilka två att-satser som 


tagits tillbaka.  Jag har vid min bedömning av materialet utgått ifrån de förtydliganden som jag erhållit av 


Riksmötets ordförande Alf Bakken.  Nedan kommenteras varje yrkande för sig. 


 


Yrkanden enligt motionen 


1.  Kraftfulla informations- och marknadsinsatser vid nationella aktiviteter (Antagen) 


Motionen innehåller inga närmare anvisningar om vad som avses.  Beslutet måste därför finnas med vid 


planeringen av varje enskild nationell aktivitet.  Dock måste kostnadsaspekten vara övergripande i 


sammanhanget. 


 


2. Insamlingsarbetet skall ske med nyskapande insamlingsmetoder och aktiva 


marknadsföringsåtgärder.  Kostnaderna skall finansieras gemensamt av medel som fonderas inom 


MD och redovisas som kostnader i insamlingsarbetet.  Kostnaderna ska ligga väl inom ramen för 


motsvarande allmänt accepterade nivåer. (Antagen) 


Det är oklart vad motionärerna avser med ”medel som fonderas inom MD.  Min tolkning är att klubbarna i 


förväg av aktivitetsmedel skickar pengar till MD som bokförs som en skuld öronmärkta för kommande 


nationella aktiviteter.  När en sådan aktivitet sedan skall genomföras så finns pengar redan för dessa 


marknadsförings- och insamlingskostnader fonderade och kan då tas i anspråk för ändamålet innan 


insamlingspengar flutit in.  Pengarna förs då över från dessa fonderade medel till den aktuella insamlingen 


och räknas in i den totala budgeten. Givetvis gäller här att kostnaderna måste hålla sig inom föreskriven 


kostnadsnivåer. 


 


Vad är då  ”allmänt accepterade nivåer”? De anvisningar för s.k. 90-konton som Svensk Insamlingskontroll, 


SFI, har torde kunna utgöra ett riktvärde och är följande: 


 


 minst 75 av insamlade medel skall gå till ändamålet 


 insamlingskostnader max 15% av insamlade medel 


 administrationskostnader max 10 % av insamlade medel 


 


En samaktivitet med annan organisation kan givetvis medföra att andra alternativa möjligheter kan 


uppkomma.  En svårighet är naturligtvis också att beräkna de totala intäkterna för aktiviteten, som ju utgör 


basen för beräkning av rimliga totala kostnader. 


 


Om min tolkning är korrekt så bör följande åtgärder vidtas: 


 


a. Insamling initieras för avsättning till marknadsföringskostnader enl. ovan vid framtida nationella 


aktiviteter. 


b. I likhet med vad som gäller i p.1 bör noteras att detta måste utgöra en anvisning till de projektansvariga 


vid planering av aktiviteten. 


 


3. Inrätta en marknadskommitté för planering och metodutveckling vid riks- och 


distriktsinsamlingsaktiviter (Antagen) 


Detta beslut innehåller en del komplikationer enligt mitt förmenande: 


 


a. Stadgarna föreskriver att endast 3 kommittéer skall finnas inom MD.  Därför bör denna grupp lämpligen 


kallas för marknadsgrupp e. dyl. 
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b. Det måste klarläggas att i varje fall vid distriktsinsamlingsaktiviteter denna marknadsgrupp inte skall 


utgöra något obligatorium.  Det måste stå distrikten fritt att anlita gruppens tjänster.  MD kan aldrig sättas sig 


över organiserandet av en distriktsaktivitet. 


 


c.  Oklarhet råder om hur ansvaret mellan den utsedda projektledningen för en aktivitet och 


marknadsgruppen fördelas.  Vem har totalansvaret för aktiviteten?  Här finns en uppenbar risk för konflikter 


om både upplägg och kostnadskontroll mellan marknadsgruppen och projektledningen om marknadsgruppen 


får operera fritt.  Särskilt kan detta accentueras om aktiviteten genomförs i samarbete med någon partner. 


 


Jag har svårt att se något annat alternativ än att marknadsgruppen skall utgöra en resursgrupp, som 


projektledning kan anlita men med eget ansvar både vad gäller marknadsinsatserna och kostnaderna härför. 


 


GR måste därför besluta om gruppens 


- namn 


- numerär 


- mandattid 


- bemanning 


- beslutsrätt 


- finansiering mellan aktiviteterna (Vid aktiviteter förutsätts att gruppens kostnader skall belasta 


aktiviteten) 


 


4. Normal mandatperiod för MD-funktionärer två år (Avslag) 


Ej aktuellt då motionen avslogs. 


 


5. Framlägga förslag till RM 2011 om Riksmöte och ” annat årsmöte” vart annat år (Antagen) 


Detta förslag har tidigare varit föremål för riksmötesbehandling.  Då talade man om ”stort riksmöte” och 


”litet riksmöte”, vilket efter den modifiering som motionen nu har fått torde innebära samma sak.  Förslaget 


avslogs då  bl.a. för att man befarade ökade svårigheter att få presidenter de år ”litet riksmöte” skulle 


avhållas.  Alla ville delta i ett stort riksmöte! Rädslan för att få villiga arrangörer för ett litet riksmöte var 


också stort. Många av ”kringarrangemangen” har tillkommit för att göra ett riksmöte mera attraktivt.  Man 


bör därför inte bortse från att för vissa presumtiva delegater ett riksmöte med enbart riksmötesförhandlingar 


inte anses vara tillräckligt intressant att delta i. 


 


Varken de nationella eller de internationella stadgarna lägger några hinder i vägen för att ett alternativt 


riksmöte kan arrangeras.  Det enda som kräv är att mötet avhandlar de frågor som föreskrivs i 


förhandlingsordningen. 


 


GR bör därför tillsätta en arbetsgrupp som utarbetar förslag till alternativt ”litet riksmöte” med enbart 


förhandlingar utan kringarrangemang i form av seminarier och olika festligheter.  Stor vikt vid utarbetande 


av förslaget måste läggas vid de ekonomiska konsekvenserna för multipeldistriktet och för klubbarna.  


Placering på central plats med möjlighet för så många som möjligt att kunna åka till och från riksmötet på 


samma dag bör beaktas liksom även risken att MD måste stå som självständig arrangör av mötet, då ett ”litet 


riksmöte” knappast kan komma att kompensera arrangörsklubbarna för deras arbete. 


 


Förslaget måste vara klart till RM 2011 och det beslut som då tas måste ev. senare inarbetas i 


Riksmötesanvisningarna. 


 


6.  Förnyad kontakt med internationella styrelsen betr. 2-åriga mandatperioder för DG och GRO 


(Avslag) 


Riksmötet avslog motionen och är därmed ej aktuell. 


 


7A och B 


Båda motionerna innehåller att man skall utreda och lägga förslag om vissa åtgärder.  Förslag skall således 


alltid framläggas även om utredningen skulle vissa att förslaget är olämpligt eller omöjligt att genomföra.  
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Det rimliga hade ju varit att först utreda frågan och med utgångspunkt från utredningens resultat lägga ett 


lämpligt förslag.  Nu har man redan beslutat att och skall utreda hur.  Sådana beslut kan aldrig vara 


optimala. 


 


7 A Utreda och lägga fram förslag till kostnadsutjämning för deltagande i riksmötena för att 


åstadkomma bredare deltagande.  Underlag härför utgörs av underlag från FUU 2008/09 (Antagen) 


Förslaget syftar till att få en mera täckande representation för besluten vid riksmötet.  En viss risk föreligger 


att denna motion och motion p 5 delvis motarbetar varandra. 


Se ovan.  Motionen föreskriver att det tänkta systemet skall ”medföra ett bredare deltagande”.  Ingen kan 


dock garantera ett ”bredare deltagande”.  Systemet kan förhoppningsvis bidra till ett bredare deltagande, men 


aldrig automatisk medföra ett sådant.  Frågan är allt för komplex 


 


Ett reseutjämningssystem för riksmöten har tidigare funnits inom vårt multipeldistrikt. 


Det avskaffades dock då effekten inte motsvarade de arbetsinsatser som erfordrades.  I motionen talas om ett 


”kostnadsutjämningssystem”.  Jag förmodar dock att det är resekostnaderna man avser, då väl övriga 


kostnader är neutrala i förhållande till reseavståndet. 


 


Hur vårt tidigare system fungerade saknar jag aktuell kunskap om.  Jag vill dock minnas att det var uppbyggt 


efter vissa schabloner.  Norge har eller har haft ett motsvarande system och kanske kan erfarenhet och 


detaljer härom inhämtas där. 


 


I enlighet med beslutet i motionen bör GR omgående tillsätta en arbetsgrupp som utreder frågan.  Därvid kan 


man  


 


 utgå från schabloner 


 göra mera exakta beräkningar  


 


Båda beräkningsgrunder är dock ganska arbetskrävande i den praktiska tillämpningen.  Man får också 


komma ihåg att det alltid finns en betalande part och en part som står som mottagare.  Därför bör man vid 


utredningsarbetet titta på alla parametrar och försöka finna ut om sluteffekten står i rimlig proportion till 


arbetsinsatsen om man även tar hänsyn vad de ”betalande parterna” kommer att tycka.  Man bör kanske 


också söka utreda hur många deltagare från resp. närområden som kommer till riksmötena för att se om 


enbart kostnadsfaktorn är avgörande för deltagande i riksmötena. 


 


7 B Utreda och lägga fram förslag om en styrelse som kan utgöra operativt organ för MD (Antagen) 


Riksmötesbeslutet innebär att 


 man skall lägga fram förslag till en styrelse 


 denna styrelse kan utgöra operativt organ 


 utreda frågan (oklart vad) 


 det inte behöver vara klart till RM 2011 


 


Beslutet i denna del av motionen är bekymmersam.  Även om jag förstår motionärernas avsikt så vill jag 


påstå att det inte är möjligt att verkställa det beslut som Riksmötet tagit.  Beslutet innebär att man skall lägga 


fram förslag till en styrelse som kan utgöra ett operativt organ. 


 


Vad är då en styrelse? 


Enligt Norstedts Stora Svenska Ordboken är en styrelse ”en grupp valda ledamöter som utövar högsta makt 


inom företag, förening eller institution”. 


 


Enligt Wikipedia är en styrelse ”en grupp av personer som av en huvudman utsetts att svara för organisation 


och förvaltning i ett aktiebolag, en förening, stiftelse eller annan juridisk person”. 


 


Vad säger våra internationella stadgar om styrelsen? 


”Varje guvernörsråd har att efterleva organisationens stadgar, arbetsordning och internationella styrelsens 


policy och skall ha tillsyn över multipeldistriktets alla angelägenheter.  Det kan välja sådana tjänstemän, 
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avhålla sådana möten, administrera sådana fonder, godkänna sådana utgifter och handha sådana andra 


administrativa uppgifter, som respektive multipeldistrikts stadgar föreskriver”. 


 


Vad säger vårs svenska stadgar? 


”Multipeldistriktets guvernörsråd har ansvaret för multipeldistriktets angelägenheter innefattande såväl de 


av Riksmötet som guvernörsrådet beslutade riksomfattande aktiviteter som multipeldistriktets 


ekonomiförvaltning och övrig administration”. 


 


Som framgår innehar guvernörsrådet alla de skyldigheter och rättigheter som konstituerar en styrelse. Jag 


kan inte se att det finns någon möjlighet att avsätta nuvarande styrelse – guvernörsrådet – och ersätta den 


med en annan styrelse med motsvarande befogenheter. 


Motionärens syfte är att ”ge guvernörerna mera tid för arbetet i det egna distriktet”.  Den möjligheten 


föreligger redan.  GR kan inom ramen för nuvarande stadgar delegera en stor del av det operativa arbetet till 


VU eller annat organ, men kan aldrig delegera bort styrelseansvaret.  Problemet ligger i GR:s mindre 


benägenhet att delegera uppgifter.  Man borde därför söka större ”block” att delegera till utanför GR 


liggande organ.  En försämring inträffade även när man avskaffade rådssekreterarefunktionen.  En kunnig 


rådssekreterare kan i likhet med en VD i ett aktiebolag utgöra både en verkställare av GR-beslut men också 


en kontinuitetsbärare. 


 


Min slutsats vad gäller den aktuella motionen är att söka möjligheter till ytterligare delegation men att efter 


ev. vidare utredning föreslå ytterligare en styrelse utöver den befintliga är ej möjligt och kommer heller inte 


att få gehör hos den internationella styrelsen. 


 


7 C Utarbeta förslag till ändring av arbetsordningen med ändring av innehållet i GR-mötena samt 


antalet möten (Antagen) 


Här har RM beslutat att man skall utforma ett förslag till ändringar i arbetsordningen utan föregående 


utredning och utan att beslut om ändring tagits.  Det rimliga är väl att man först undersöker konsekvenserna 


av förändringarna och därefter tar ett beslut härom.  Om beslutet innebär att föreslagna förändringar skall 


genomföra så är ju ändringen av arbetsordningen en formsak.  Detta blir en form av baklängeshantering. 


 


Beslutet innebär att förslag till ändring av arbetsordningen skall utformas.  Beslut härom måste också fattas 


på ett RM.  Dock anser jag att GR också utöver uppdraget enligt beslutet skall utreda konsekvenserna av de 


föreslagna ändringarna och med utgångspunkt från resultatet härav till- eller avstyrka det då framlagda 


ändringsförslaget.  Det kan innebära att utredningen visar att hela eller delar av förslaget inte är att 


rekommendera och att man avstyrker det förslag till ändring av arbetsordningen som RM ålagt GR ett ta 


fram. 


 


Vid utredningen måste man beakta konsekvenserna av motionen enl. p. 7 B. 


 


Sammanfattning 


Jag betvivlar inte det ärliga uppsåtet hos motionären att åstadkomma en förbättring av arbetet inom MD men 


måste tyvärr konstatera att motionen har många brister och inte tar hänsyn till vilka möjligheter som finns att 


åstadkomma förbättringar.  Beslut om att utforma regler för åtgärder som inte är beslutade eller ens utredda 


är också förvillande. 


 


Till följd av riksmötesbesluten tvingas dock GR att genomföra vissa åtgärder som efter föreskriven utredning 


kan visa sig vara omöjliga att genomföra 


 


Om GR så önskar är jag givetvis beredd att ytterligare lämna mina synpunkter på de olika punkterna i 


motionen där oklarhet kan råda. 


 


 


Falun 2010-12-13 


 


Heinz Ondrejka 


PID 
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VDG utbildning 2010-2011


Örby Falun Uppsala


VDG/Datum 13-15 aug 27-29 aug 26-28 nov 25-27 feb 11-13 mars -


Lokalhyra, mm 4 000,00 3500,00


F Bangsgaard 133,00 3 404,00 3 984,00


Mats Granath 3 401,00 2 435,00 1 969,50


R Thorstenssson 2 685,50 2 231,50 2 561,00


Mattias Öberg 3 485,00 2 025,00 2 265,00


Olle Wikman 4 521,00 0,00 2 530,00


Gun-Britt Karlsson 4 343,00 0,00 5 982,00


Hans Holst 2 389,50 3 532,00 3 877,00


Torgny Rönnestad 2 482,00 3 284,00 3 163,00


Hans Hallberg 1 871,50 3 845,00 4 119,00


Gunnilla Persson 3 800,00 2 287,00 2 073,00


Ove Söderquist 1 816,00 3 641,00 3 985,00


S:a 34 927,50 26 684,50 40 008,50 0,00 0,00 0,00 101620,50


Budget 228000,00


VDG utbildning 2009-2010


14-16 aug 4-9 sept 13-15 nov 20-22 nov 26-28 feb 26-28 mars


32 971,50 37 411,20 37 218,40 30 560,00 33 697,00 50 403,00 222261,10


Diff 1 956,00 -10 726,70 2 790,10


Utfall 244313,70


Not


LCI bidrag 7 953,00


Ex kost F.B Utb i Tammerfors 6 208,50


VGRO 2 213,00
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Guvernörsrådets ordförande Lion Sven-Arne Wennerberg  


LC Huddinge 


Mossvägen 4,  


141 44 Huddinge 


 


 


 


Förfrågan frän Lions Club Arboga om klubbens motioner 2008 resp. 2010  


 


 


Hej GRO Sven-Arne! 


 


 


Lions Club Arboga motionerade inför Riksmötet 2008 om att Guvernörsrådet arbetar för tvååriga 


distriktsguvernörskap, vilket också Riksmötet beslutade " Riksmötet beslutar att Guvernörsrådet får i 


uppdrag att verka i motionens anda." (Motion 7, 2008). Likaså motionerade klubben inför 


Riksmötet i år att Guvernörsrådet arbetar för att Lions International ger full insyn i hur den 


internationella medlemsavgiften används, t.ex. kostnader och intäkter för internationella konvent etc. 


"Riksmötet beslutar att bifalla motionen." (Motion 4, 2010, att LC Arboga stod bakom motionen har 


bortfallit i protokollet). 


 


Klubben är tacksam för någon form av redovisning för hur Guvernörsrådet har arbetat för dessa 


motioner och med vilket resultat. 


 


 


 


Med vänliga Lions-hälsningar från Lions Club Arboga och med en önskan om ett gott 2011 för dig 


och din familj. 


 


President LC Arboga 


Skäftruna 103,  


736 91 Kungsör 


e-post:: eva.gote@telia.com 


 



mailto:eva.gote@telia.com
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1 


Beslut rörande VU/AU 
________________________________________________________________________________________________________________________________________ 


2004-2005 
 


VU4 2004-10-23 §37 Rutinpärm inklusive policy  Alf Bakken   Pågår 


 


    §37 Rutinpärm för GRO    ”  „ 


____________________________________________________________________________________________________________________________________________ 


2007-2008 
AU7 2008-03-08    §123    
 J2.   Översyn av upplägg och innehåll av handboken Lars E/Maud N.  Pågår 


 


2008-2009 
AU6 2009-02-21  


       §127 Hemtagning av arkivet    Kontoret           Po  Björn   Hösten 2010 


        


 


AU3 2009-10-23  


      § 34      Informationsfolder    M Nordell                   pågår   


         


     


2009-2010       


Protokoll 2010-04-17/18 


AU protokoll nr 7 


              


    § 133 /3 Avtal med Leverantör avser IT-gruppen Controller  Snarast 


                             


2010-2011 
Protokoll 2010/11 .08-06-08 


AU protokoll nr 1 
   § 8         Beslut från RM AU Kommande AU 


    


   § 17               Ny org för GMT och GLT AU LCI 
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   § 18               Nordiskt förslag om 2 års mandat GRO/AU Kommande GR 


    


          § 23                 FUU. Mål & aktivitetsplan FUU Kommande GR 


 


   § 25                 Världens Barn AU AU 


  


 _______________________________________________________________________________________________________________________________________ 


Protokoll 2010/11 .09-17-19 


AU protokoll nr 2 
      


       


       § 47         Restaurangskolan    G. Hilton-Wikh              AU 


        


       § 48         RLLI     AU                Finn 


 


       § 49          Avtal MSB    AU                GR 


  


       § 55          Tidningen Lion                                                      GRO                               M. Nordell 


 


       § 62/2           Can                                                                                                          GRO               CAN 


 


       § 62/3                    Webstamp                                                      GRO                                Organisationen/FUU 


 


_______________________________________________________________________________________________________________________________________ 


  


Protokoll 2010/11 .10-22-24 


AU protokoll nr 3 


 


       § 78                NSR  2 års mandat GRO CC kollegor 


 


                 § 80                     R.F. Barndiabetsfonden AU GRO 


 


                  § 88                      Motion Vindeln GRO Heniz Ondrejka 


 


                      § 90/g                   Världens Barn /Profilprojekten GR Alf Bakken 


 
_______________________________________________________________________________________________________________________________________ 
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Protokoll 2010/11. 12 10-12-27  


AU protokoll nr 4 


  § 105 Ordförande RM  kallas till AU5/GR 4 AU GRO 


  § 106 Revidera Beslutskontrollen Controller AU 


  § 109 FUU/rapport GRO Ordförande 


  § 110 Restaurangskolan AU GRO 


  § 111 MSB /avtal GRO  


  § 112 Framtidsgruppen /budget GRO Ordförande 


  § 114 2-års mandat  GRO NSR 


  § 115 Club Excellens Process.Implementeras stegvis AU GR 


  § 121 Profilprojekt AU Hjälpkommittén 


  § 124/E. Lions medlemskap i FRI AU GRO 


  § 124/G. Riksmötestrycket GRO Maud Nordell     
_______________________________________________________________________________________________________________________________________ 


    


  


Beslut rörande GR 
2007-2008 
       


    


GR7 2007-06-24  


   §97 6. Hantera RM-beslut av motion 8, 100-årsfirande år 2017 AU Pågår 


               


2009-2010 
GR 5 2010 02 27-28 


 


                                § 102           Profilprojekt     IRD Alf. B 


 


__________________________________________________________________________________________________________________________________  


    


Protokoll 2010-05-14/16 


GR protokoll nr 6                    
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                       § 138 BQTL /Teknisk beskrivning VGRO 


 


                        § 139 Lions Framtid 5 år & 10 år. Arbetsgrupp GR DG –elect. 


 


                    


                   


__________________________________________________________________________________________________________________________________________ 


    


Protokoll  2010 14-16/5 
 


  Motion 3       Första ATT-satsen. Arbetsgrupp Stadgar & Arbetsordning AU 


 


  Motion 5       ( Lc Vindeln ) Att-satserna. 1,2,3,5 samt 7 AU 


     


   Motion 7        Gruppförsäkring för Lionsmedlemmar PCC PO Damberg 


___________________________________________________________________________________________________________________________________________ 


 


 


2010-2011 
Protokoll 2 Falun 


2010 08-28/29. 
 


  § 32  LCI 2 års mandat GRO 


  


   


  § 35  Distriksindelning Arbetsgruppen GR 4 


 


  § 38  Världens Barn/deltagande i V.B GR Kommande 


 


Protokoll 3 Ängelholm 


2010 11 -20/21 


  § 58/3 Omförhandling av avtal mellan Lions och MSB IRD GR 
 


  § 60  Distriksindelning/Tidsplan PDG å. Lind RM 2011/12. 
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   § 71 NSR Dokument GRO  NSR 
 


  § 76  Avtal Scandic Hotell 2011 Controller GR 
 


  § 77/G Natascha Andersson DG B.Fors GR   
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Protokoll fört vid telefonsammanträde med Multipeldistriktets Rådgivande Placeringsgrupp onsdagen den 


18 januari 2011. 


Närvarande: Heinz Ondrejka, Britta Rydkvist och Gunnar Schönberg. 


§ 71 Öppnande 


Sammanträdet öppnades. 


§ 72 Ärenden för behandling 


5 mkr placerat på Placeringskonto hos SEB förföll den 18:e januari. Beloppet har återförts 


till MD:s checkkonto där saldot uppgår till 5,4 mkr. Vid diskussion med Jan Demuth och 


med ledning av likviditetsrapporten (Bil. 1), samt ett kompletterande samtal med Björn 


Wallenius, rådde enighet om att placera 4,5 mkr.  Efter placeringen kvarstår 0,9 mkr på 


checkkontot, vilket bedöms vara tillräckligt för att trygga MD:s likviditet intill nästa 


sammanträde. 


§ 73 Marknadsbedömning 


Samtliga marknadsanalytiker är eniga om att räntetrenden pekar uppåt på alla viktiga 


marknader. Tidpunkten för en höjning ar styrräntan är dock lättast att prognostisera i 


Sverige, där vi är eniga om att räntan kommer att höjas vid Riksbankens nästkommande 


räntemöte i februari. 


Aktiemarknaden ser robust ut i ett längre perspektiv men kan vara oroligare i det korta 


perspektivet. 


Riksbanken sammanträder för nya penningpolitiska beslut den 14 februari, 19 april och 4 


juli 2011. Räntebeslutet tillkännages dagen efter sammanträdet. 


§ 74 Placeringsalternativ 


Britta Rydkvist presenterade följande placeringsalternativ: 


Specialinlåning 


30 dagar  1,31 % 


60 dagar  1,61 % 


90 dagar  1,95 % 


120 dagar  1,98 % 


 


Placeringskonto 90 dagar 2,17 % 2011-04-18 


MD:s checkkonto hos SEB 0,80 % a/v 


Företagscertifikat 


Meda AB  1,76 % 2011-02-28 Rating saknas 


Securitas AB  1,60 % 2011-02-21 K1 


SCA Capital  1,94 % 2011-04-07 K1 


Holmen AB  1,95 % 2011-03-23 K2 


IkanoBanken  2,06 % 2011-04-14 Rating saknas 


SAS  3,10 % 2011-04-14      B - 


Marginalen AB 3,00 % Inlåningsräkning 30 dag. uppsägning 
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§ 75 Rekommendationsbeslut korta placeringar 


Placeringsgruppen rekommenderar AU att 


a) placera 0,5 mkr på konto hos Marginalen AB till 3,00 % med 30 dagars 


uppsägning. Då statliga bankgarantibeloppet höjts till €100000. 


b) placera 4 mkr på Placeringskonto hos SEB till 2,17 % med förfall 2011-04-18. 


Beloppet sägs omedelbart upp för återbetalning på förfallodagen. 


§ 76 Långa placeringar 


Fondmarknaden har sedan årsskiftet haft en oväntat stark tillväxt (Bil. 2). 


Placeringsgruppen vill ändå avvakta vad avser Eldsjäl Biståndsfond, så länge ägarfrågan 


inte är klar. Biståndsfonden är fortsatt den placering som ligger bäst i linje med vår policy 


och strategi. 


§ 67 Rekommendationsbeslut lång placering 


Gruppen rekommenderar AU besluta att lämna den långa placeringen oförändrad. 


§ 78 Utestående placeringar efter detta sammanträde 


Om AU följer Placeringsgruppens rekommendationer vid dagens sammanträde, kommer 


utestående placeringar att se ut på följande sätt. 


a) Kortfristiga placeringar 


1) 1,5 mkr, konto hos Marginalen AB med 30 dagars uppsägning till 3,00 %. 


2) 1 mkr, Placeringskonto hos SEB till 1,96 % med förfall 2011-02-22.. 


3) 3,5 mkr, Placeringskonto hos SEB till 2,17 % med förfall 2011-03-29.. 


4) 4 mkr, Placeringskonto hos SEB till 2,17 % med förfall 2011-04-18. 


b) Långfristig placering 


Eldsjäls Biståndsfond, blandfond med ca 80 % aktier, marknadsvärde ca 1170000 


kr. 


§ 79 Kommande sammanträde 


Nästkommande sammanträde fastställdes till tisdagen den 22 februari 2011. Sammanträdet 


sker som telefonsammanträde med början kl. 10:00.  


§ 80 Avslut 


Sammanträdet avslutades. 


Falun, Stockholm och Uppsala den 18 januari 2011. 


 


 


Gunnar Schönberg                                                                          Heinz Ondrejka 


 


 


 


 


Britta Rydkvist 
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01/07.2010  -  24/01.2011 Års budget Utfall 


Perioden


Intäkter


Nationella avgifter 3 289 000 3 297 827


LCI ersättning pers, lokal o mtrl 2 000 4 099


Försäljning  408 000 270 073


Handbok 110 000 134 090


The Lion 542 000 189 468


Stim/Sami 0 0


Postkontroll SIFO 3 000 4 240


Anm avgifter seminarier 99 000 99 000


Övr ersättningar o intäkter 2 000 38 943


Summa intäkter 4 455 000 4 037 740


Kostnader


Varor -200 000 -105 795


GRO -91 000 -48 620


VGRO 0 -3 937


GR -92 000 -54 293


AU -125 000 -55 468


IT -27 000 -32 322


RM -340 000 -16 776


NSR -219 000 -152 094


EF -80 000 -67 958


Convention -77 000 -31 229


ID kostnader -30 000 0


Övriga kommittéer -8 000 -12 926


FUU -81 000 -37 516


VDG/UTB -228 000 -101 620


MO/EO -23 000 0


IR/HJ -66 000 0


YE -86 000 -40 260


NO/LEO -15 000 0


RVN -29 000 -2 607


HRO -4 000 0


PR -36 000 -1 250


The Lion -400 000 -196 613


STIM 0 -139 445


Handboken -100 000 -130 783


Personal -1 450 000 -711 489


Administration -648 000 -324 793


Summa kostnader -4 455 000 -2 267 794


Resultat före avskrivningar 0 1 769 946


Kostnader för avskrivn o avsättn -3 332 0


Finansiella intäkter och kostnader 5 001 105 056


Extraordinära intäkter o kostnader 0 0


1 669 1 875 002


Resultat 1 669 1 875 002


2011-01-25/jd
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Projektsaldo per 2011-01-24


Resultaträkning Balansräkning


Intäkter Kostnader Resultat Ing saldo Resultat Utg saldo


Penningpåsen


327 200,00 -6 201,00 320 999,00 -184 247,86 320 999,00 136 751,14


Handikappfonden


186 840,00 -271 088,00 -84 248,00 1 026 456,47 -84 248,00 942 208,47


NO/Narkotikasökhund


0,00 0,00 0,00 417 823,00 0,00 417 823,00


BQtL


277 616,50 -1 560,00 276 056,50 246 270,73 276 056,50 522 327,23


NSR-projekt restaurangskolan


0,00 0,00 0,00 -380 537,74 0,00 -380 537,74 


NSR Norden


70 270,00 -129 592,56 -59 322,56 0,00 -59 322,56 -59 322,56 


Morogoro /ögonvård/


0,00 -588 346,59 -588 346,59 1 546 388,91 -588 346,59 958 042,32


Tanzania - Moshi


0,00 -591 696,91 -591 696,91 1 052 000,00 -591 696,91 460 303,09


Tanzania /mödravård/


0,00 -682 392,95 -682 392,95 4 564 662,84 -682 392,95 3 882 269,89


LEO


27 709,00 -338,50 27 370,50 75 336,00 27 370,50 102 706,50


Orkester Norden


40 030,00 -68 880,00 -28 850,00 153 873,56 -28 850,00 125 023,56


Katastrofberedskapen


806 713,00 -842 375,13 -35 662,13 1 709 074,18 -35 662,13 1 673 412,05


Oskarshamnslägret


4 985,00 -137 989,00 -133 004,00 509 269,96 -133 004,00 376 265,96


Ungdomsläger


0,00 -102 593,17 -102 593,17 370 036,01 -102 593,17 267 442,84


Novozybkov


0,00 -11 400,00 -11 400,00 11 400,00 -11 400,00 0,00


Maarja Village


61,21 -23 109,71 -23 048,50 54 943,71 -23 048,50 31 895,21


Haiti


211 153,00 -599 958,13 -388 805,13 451 631,24 -388 805,13 62 826,11


Chile


33 000,00 -38 309,31 -5 309,31 5 858,14 -5 309,31 548,83


R-skola avslut


150,00 -249 311,41 -249 161,41 1 265 350,27 -249 161,41 1 016 188,86


Proj Pakistan


1 202 383,70 -983 127,78 219 255,92 0,00 219 255,92 219 255,92


Totalt


3 188 111,41 -5 328 270,15 -2 140 158,74 12 895 589,42 -2 140 158,74 10 755 430,68


2011-01-25/JD
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resultatrapport md 101


2011-01-25


Utskriftsdatum: 11-01-25 /JD


Lions Clubs 


MD 101


Räkenskapsår: 1007 - 1106


Period: 10-07 - 11-01


Konto Namn Per. 11-01 Ackumulerat Föreg år
% av föreg 


år


INTÄKTER


Intäkter


3000 Nationella avgifter 3 297 827,00 3 297 827,00 1 707 198,50 193


3003 LCI ersättn supplies 1 422,50 1 422,50 0 0


3005 LCI Porto 2 676,50 2 676,50 4 448,40 60


3010 LCI försäljning 17 502,50 17 502,50 8 887,00 197


3011 MD fsg 252 570,08 252 570,08 360 303,83 70


3015 Världens Barn 0 0 145 0


3035 MD Handbok 134 090,00 134 090,00 122 580,00 109


3050 Europaforum 8 112,00 8 112,00 830 977


3060 NSR 4 650,45 4 650,45 34 224,00 14


3080 Convention 0 0 2 847,86 0


3120 LCI ers The Lion 180 468,06 180 468,06 0 0


3125 LCI proj 5 432,00 5 432,00 0 0


3470 The Lion LCI ersättn. 0 0 185 369,63 0


3472 The Lion Annonsintäkter 9 000,00 9 000,00 0 0


3473 LCI translation 0 0 1 972,50 0


3520 Porto & emballage 20 690,70 20 690,70 0 0


3600 Postkontroll /SIFO/ 4 240,00 4 240,00 69 748,80 6


3610 Seminarie & avgifter 99 000,00 99 000,00 99 000,00 100


3740 Öresutjämning 58,52 58,52 70,98 82


S:a intäkter 4 037 740,31 4 037 740,31 2 597 626,50 155


S:A INTÄKTER 4 037 740,31 4 037 740,31 2 597 626,50 155


KOSTNADER


Varuinköp
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4001 STIM/SAMI -139 445,00 -139 445,00 -117 067,04 119


4050 Inköp - Oak Brook -61 271,27 -61 271,27 -91 617,78 67


4051 Varuinköp MD -47 231,25 -47 231,25 -79 759,31 59


4090 Lagerförändring 2 708,00 2 708,00 0 0


S:a Varuinköp -245 239,52 -245 239,52 -288 444,13 85


GRO


4200 GRO resekostn -14 992,73 -14 992,73 -14 634,00 102


4201 GRO traktamente -4 118,00 -4 118,00 -3 160,50 130


4202 GRO kost/logi -16 399,00 -16 399,00 -8 078,00 203


4203 GRO administration -562 -562 -250 225


4204 GRO porto/tele -509 -509 0 0


4205 GRO övriga kostnader -8 193,00 -8 193,00 -4 434,00 185


4207 GRO representation -3 846,00 -3 846,00 -1 878,00 205


S:a GRO -48 619,73 -48 619,73 -32 434,50 150


GR


4210 GR resekostnader -19 604,50 -19 604,50 -14 227,50 138


4211 GR traktamente -7 350,00 -7 350,00 -7 305,50 101


4212 GR kost/logi -26 115,00 -26 115,00 -19 135,00 136


4213 GR administration 0 0 -21 375,00 0


4214 GR porto/tele -1 224,00 -1 224,00 0 0


S:a GR -54 293,50 -54 293,50 -62 043,00 88


VGRO


4220 VGRO resekostnader -629 -629 0 0


4221 VGRO traktamente -991 -991 0 0


4222 VGRO kost/logi -2 317,00 -2 317,00 0 0


S:a VGRO -3 937,00 -3 937,00 0 0


AU


4230 AU resekostnader -27 296,50 -27 296,50 -30 128,22 91


4231 AU traktamente -5 544,00 -5 544,00 -6 611,00 84


4232 AU kost/logi -18 633,00 -18 633,00 -22 062,00 84
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4233 AU administration -349 -349 -179 195


4234 AU porto/tele -626 -626 -137,5 455


4235 AU övriga kostnader -3 020,00 -3 020,00 0 0


S:a AU -55 468,50 -55 468,50 -59 117,72 94


IT


4240 IT resekostnader -13 369,00 -13 369,00 0 0


4241 IT traktamente -2 310,00 -2 310,00 -357 647


4242 IT kost/logi -13 625,00 -13 625,00 -1 590,00 857


4244 IT porto/tele -3 018,03 -3 018,03 0 0


S:a IT -32 322,03 -32 322,03 -1 947,00 999


Riksmöte


4250 RM resekostnader -729 -729 -306 238


4251 RM traktamente -283 -283 0 0


4252 RM kost/logi -1 390,00 -1 390,00 -2 203,00 63


4255 RM övriga kostn -14 374,00 -14 374,00 0 0


S:a Riksmöte -16 776,00 -16 776,00 -2 509,00 669


Nordiska samarbetsrådet


4270 NSR resekostnader -14 555,25 -14 555,25 -14 781,00 98


4272 NSR kost/logi -71 370,89 -71 370,89 -88 034,05 81


4273 NSR administration -66 167,49 -66 167,49 0 0


S:a Nordiska samarbetsrådet -152 093,63 -152 093,63 -102 815,05 148


Europa Forum


4290 EF resekostnader -29 572,07 -29 572,07 -55 634,42 53


4291 EF traktamente -14 450,50 -14 450,50 -10 508,00 138


4292 EF kost/logi -23 935,89 -23 935,89 0 0


S:a Europa Forum -67 958,46 -67 958,46 -66 142,42 103


Internationella Convention


4302 CONV kost/logi -6 859,84 -6 859,84 0 0
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4303 CONV administration -18 868,47 -18 868,47 -29 894,88 63


4306 CONV samnordiska kostn -5 501,14 -5 501,14 0 0


S:a Internationella Convention -31 229,45 -31 229,45 -29 894,88 104


Övriga Kommittéer


4320 Övriga kommittéer -1 591,00 -1 591,00 0 0


4321 Placeringskommittén 0 0 -423,5 0


4323 MERL utb 0 0 -5 905,00 0


4324 Distriktsutveckling -7 324,50 -7 324,50 0 0


4325 Röda Fjädern/Barndiabetes -4 010,00 -4 010,00 0 0


S:a Övriga Kommittéer -12 925,50 -12 925,50 -6 328,50 204


Framtidskommitté


4330 FFU resekostn. -8 183,00 -8 183,00 -13 973,00 59


4331 FFU traktamente -1 869,00 -1 869,00 -2 562,00 73


4332 FUU kost/logi -14 607,00 -14 607,00 -8 910,00 164


4334 FUU porto/tele -99,6 -99,6 -2 655,25 4


4335 FUU övriga kostn -1 052,00 -1 052,00 0 0


4337 FFU/GMT -11 705,00 -11 705,00 -10 155,50 115


S:a Framtidskommitté -37 515,60 -37 515,60 -38 255,75 98


VDG utbildning


4340 VDG resekostn -43 282,50 -43 282,50 -58 628,90 74


4341 VDG traktamente -13 650,00 -13 650,00 -17 599,00 78


4342 VDG kost/logi -37 188,00 -37 188,00 -48 455,00 77


4343 VDG administration 0 0 -9 348,00 0


4345 VDG övriga kostn -7 500,00 -7 500,00 0 0


S:a VDG utbildning -101 620,50 -101 620,50 -134 030,90 76


Humanitär versamhet


4360 IR/HJ resekostnader 0 0 -9 519,00 0


4361 IR/HJ traktamente 0 0 -210 0


4370 IR/HJ resekostn 0 0 -7 693,65 0


4371 IR/HJ traktamente 0 0 -2 237,50 0


4372 IR/HJ kost/logi 0 0 -2 980,00 0
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4374 IR/HJ porto/tele 0 0 -60 0


S:a Humanitär verksamhet 0 0 -22 700,15 0


Ungdomsutveckling


4410 YE resekostn -14 952,50 -14 952,50 -19 174,00 78


4411 YE traktamente -4 715,00 -4 715,00 -2 876,00 164


4412 YE kost/logi -13 260,00 -13 260,00 -30 196,43 44


4413 YE administration -6 496,00 -6 496,00 0 0


4415 YE övriga kostn 0 0 -10 0


4420 NO/LEO resekostn -836 -836 -3 462,00 24


4422 NO/LEO kost/logi 0 0 -1 380,00 0


4426 NO/LEO seminarier 0 0 -5 478,00 0


S:a Ungdomsutveckling -40 259,50 -40 259,50 -62 576,43 64


Riksvalnämnden


4430 RVN resekostn -1 739,00 -1 739,00 -3 293,00 53


4431 RVN traktamente -273 -273 -441 62


4432 RVN kost/logi -595 -595 -1 390,00 43


S:a Riksvalnämnden -2 607,00 -2 607,00 -5 124,00 51


PR


4467 PR/annonsering -1 250,00 -1 250,00 -35 525,00 4


S:a PR -1 250,00 -1 250,00 -35 525,00 4


Tidningen The Lion


4470 The Lion resekostnad -4 215,00 -4 215,00 -7 344,50 57


4471 The Lion traktmente -735 -735 -462 159


4472 The Lions kost/logi -2 785,00 -2 785,00 -4 370,00 64


4473 The Lion adminstration -25 -25 0 0


4475 The Lion övriga kostn -370 -370 -203 182


4480 The Lion tryck -80 001,00 -80 001,00 -104 988,00 76


4481 The Lion reportage -894 -894 -2 550,00 35


4484 The Lion distribution -107 587,84 -107 587,84 -92 839,05 116


S:a Tidningen The Lion -196 612,84 -196 612,84 -212 756,55 92
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Handboken


4495 Handbok -130 783,00 -130 783,00 -108 314,00 121


S:a Handboken -130 783,00 -130 783,00 -108 314,00 121


Personalkostnader


7050 Resekostnader personal -228 -228 -6 260,00 4


7200 Lön, tjänstemän -377 478,00 -377 478,00 -433 530,00 87


7201 Lön The Lion -135 453,00 -135 453,00 -154 091,00 88


7390 Övr.kostn.ersättn. & nat.förmå 0 0 -900 0


7410 ITP/Alecta -25 919,00 -25 919,00 -29 630,00 87


7411 ITPK -10 104,00 -10 104,00 -11 699,00 86


7510 Lagstadgade arbetsgivaravgift. -117 486,00 -117 486,00 -136 216,00 86


7511 Lagstadgade arb.giv.avg. The L -43 675,00 -43 675,00 -48 413,00 90


7533 Särskild löneskatt pensionskostn -246 -246 -35 137,00 1


7600 Personalvård -900 -900 0 0


7610 Utbildning 0 0 -9 701,00 0


7690 Personal soc verksamhet 0 0 -1 420,00 0


S:a Personalkostnader -711 489,00 -711 489,00 -866 997,00 82


Övriga kostnader


5010 Lokalhyra -125 058,00 -125 058,00 -141 517,00 88


5020 Städning -28 000,00 -28 000,00 -28 000,00 100


5100 Fastighetskostnader -1 563,00 -1 563,00 0 0


5300 Energikostnader -5 993,00 -5 993,00 -4 777,00 125


5400 Förbr.inventarier, förbr.mtrl -496,9 -496,9 -170 292


5405 Reparation maskiner 0 0 -850 0


5420 Supportavtal -4 125,00 -4 125,00 -4 282,00 96


5421 Dataprogram -17 039,20 -17 039,20 -3 212,00 530


5422 Webhotel/Internet -11 248,00 -11 248,00 -7 445,00 151


5423 Medlemsregister -2 125,00 -2 125,00 -12 750,00 17


5500 Reparation och underhåll -2 160,00 -2 160,00 -4 304,00 50


5501 Serviceavtal Kopiator, Franker -20 022,00 -20 022,00 -19 254,00 104


5910 Annonsering 0 0 -1 088,40 0


6070 Representation,avdragsgill -178 -178 -247 72


6100 Kontorsmateriel -8 239,63 -8 239,63 -17 378,28 47


6110 Trycksaker 1 760,00 1 760,00 0 0


6200 Telefon -9 481,00 -9 481,00 -10 215,00 93
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6250 Porto -31 371,09 -31 371,09 -48 376,04 65


6251 Posthämtning -7 574,00 -7 574,00 -6 370,00 119


6420 Revisionskostn extern -36 875,00 -36 875,00 -32 500,00 113


6421 Revisionskostn internt -10 468,50 -10 468,50 -11 081,00 94


6570 Bankkostnader -3 329,15 -3 329,15 -3 564,50 93


6970 Tidningar, tidskrift, facklitt 0 0 -416 0


6980 Föreningsavgifter -1 207,00 -1 207,00 -9 042,00 13


S:a Övriga kostnader -324 793,47 -324 793,47 -366 839,22 89


RESULTAT FÖRE AVSKR. 1 769 946,08 1 769 946,08 92 831,30 999


Finansiella intäkter/kostn.


8300 Ränteintäkter 22 718,03 22 718,03 56 538,87 40


8312 Ränteintäkt från kortfr placer 84 866,33 84 866,33 74 986,00 113


8314 Ränteintäkter /SV/ 5 5 0 0


8330 Valutadifferenser 244,31 244,31 0 0


8390 Övriga fiansiella intäkter -2 778,01 -2 778,01 0 0


8400 Räntekostnader 0 0 -0,12 0


S:a Finans. intäkter/kostn. 105 055,66 105 055,66 131 524,75 80


S:A KOSTNADER -2 162 738,57 -2 162 738,57 -2 373 270,45 91


RESULTAT FÖRE SKATT 1 875 001,74 1 875 001,74 224 356,05 836


BERÄKNAT RESULTAT 1 875 001,74 1 875 001,74 224 356,05 836
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balansrapport md 101


2011-01-25


Utskriftsdatum:11-01-25 /JD Lions Clubs MD 101


Räkenskapsår:


Period:


Konto Namn IB År IB 10-07 Förändring UB 11-01


TILLGÅNGAR


Omsättningstillgångar


1400 Lager 211 921,00 211 921,00 2 708,00 214 629,00


1510 Kundfordringar 59 677,50 59 677,50 1 898 707,00 1 958 384,50


1513 Eurocard 927 927 -927 0


1600 MD fordran LCI 110 196,23 110 196,23 -110 196,23 0


1613 Fordran reseräkning 0 0 3 494,00 3 494,00


1614 Förskott 10 000,00 10 000,00 -10 000,00 0


1617 Avräkn RM Åre 0 0 30 000,00 30 000,00


1619 Avräkn RM Kalmar 90 000,00 90 000,00 210 000,00 300 000,00


1620 Avräkning RM Gävle 30 000,00 30 000,00 0 30 000,00


1640 Skatt Preliminär 10 105,00 10 105,00 0 10 105,00


1700 Förutbetalda kostn 61 912,07 61 912,07 -61 912,07 0


1760 Upplupna inkomsträntor 22 170,03 22 170,03 0 22 170,03


1790


Övr förutbet kostnader/upplupna 


intäkter 0 0 44 44


1910 Kassa 5 342,50 5 342,50 -3 368,00 1 974,50


1920 PlusGirot 81,8 81,8 460 541,8


1937 Eldsjäl, U-hjälpsfond 761 783,28 761 783,28 200 000,00 961 783,28


1940 SEB 5368 10 248 98 1 481 853,11 1 481 853,11 -545 427,55 936 425,56


1941 SEB Special 5 500 000,00 5 500 000,00 -5 500 000,00 0


1942 SEB Special 5 500 000,00 5 500 000,00 -2 000 000,00 3 500 000,00


1943 Placeringskonto 0 0 5 000 000,00 5 000 000,00


1947 Marginalen 1 000 000,00 1 000 000,00 519 643,84 1 519 643,84


1949 SEB Depå 196 622,00 196 622,00 -196 622,00 0


Summa omsättningstillgångar 15 052 591,52 15 052 591,52 -563 396,01 14 489 195,51


Övriga tillgångar


1000 Observationskonto -3 000,00 -3 000,00 -19 792,01 -22 792,01


1001 STIM/SAMI 0 0 -176 040,00 -176 040,00


1004 Resor YE 0 0 -43 500,00 -43 500,00


1007 Kungafond -6 950,00 -6 950,00 0 -6 950,00


1013 Kampanj Världens Barn 681 810,89 681 810,89 330 486,00 1 012 296,89


1007 - 1106


10-07 - 11-01
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1017 RF/Hjärnfonden -83 169,31 -83 169,31 22 185,31 -60 984,00


1220 Inventarier 59 776,00 59 776,00 0 59 776,00


1229 Ack. avskr Inventarier -41 508,00 -41 508,00 0 -41 508,00


Summa övriga tillgångar 606 959,58 606 959,58 113 339,30 720 298,88


SUMMA TILLGÅNGAR 15 659 551,10 15 659 551,10 -450 056,71 15 209 494,39


SKULDER OCH EGET KAPITAL


Kortfristiga skulder


2300 Uppl kostn & förutbet intäkter -136 145,24 -136 145,24 106 145,24 -30 000,00


2420 Förskott från kunder -136 -136 0 -136


2440 Leverantörsskulder -53 184,23 -53 184,23 10 405,47 -42 778,76


2441 Skuld t Lions medlem -36 102,00 -36 102,00 36 102,00 0


2520 "Felsända medel" 0 0 -5 107,00 -5 107,00


2710 Personalens källskatt -21 366,00 -21 366,00 21 366,00 0


2730 Upplupna Lagst sociala avg -27 388,00 -27 388,00 27 388,00 0


2731 Uppl arb.giv.avg. semesterlön -19 445,00 -19 445,00 0 -19 445,00


2740 Avtalade sociala avgifter -1 155,00 -1 155,00 0 -1 155,00


2920 Upplupna semesterlöner -61 887,00 -61 887,00 0 -61 887,00


Summa kortfristiga skulder -356 808,47 -356 808,47 196 299,71 -160 508,76


Projekt & avsättningar


2084 Nya klubbar -150 000,00 -150 000,00 0 -150 000,00


2086 RM regleringsfond -90 625,00 -90 625,00 0 -90 625,00


2087 Kompetensutvecklingsmedel -73 603,00 -73 603,00 0 -73 603,00


2088 Avsättn STIM/Sami -10 926,00 -10 926,00 0 -10 926,00


2802 Proj NO/Hund -417 823,00 -417 823,00 0 -417 823,00


2803 Proj NSR, R-skola 380 537,74 380 537,74 0 380 537,74


2804 Proj Morogoro /ögon/ -1 546 388,91 -1 546 388,91 588 346,59 -958 042,32


2805 Proj Tanzania /mödrav/ -4 564 662,84 -4 564 662,84 682 392,95 -3 882 269,89


2806 Proj LEO -75 336,00 -75 336,00 -27 370,50 -102 706,50


2807 Proj Orkester Norden -153 873,56 -153 873,56 28 850,00 -125 023,56


2808 Proj Katastrofberedskap -1 709 074,18 -1 709 074,18 35 662,13 -1 673 412,05


2809 Proj Katastrof BQtL -246 270,73 -246 270,73 -276 056,50 -522 327,23


2810 Proj Maarja Village -54 943,71 -54 943,71 23 048,50 -31 895,21


2813 Proj Ungdomsläger -370 036,01 -370 036,01 102 593,17 -267 442,84


2814 Proj Oskarshamnslägret -509 269,96 -509 269,96 133 004,00 -376 265,96


2815 Proj HAFO -1 026 456,47 -1 026 456,47 84 248,00 -942 208,47


2816 Proj Penningpåse 184 247,86 184 247,86 -320 999,00 -136 751,14


2817 Proj NSR Norden 0 0 59 322,56 59 322,56
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2818 Proj Haiti -451 631,24 -451 631,24 388 805,13 -62 826,11


2819 Proj Chile -5 858,14 -5 858,14 5 309,31 -548,83


2820 Proj Tanzania-Moshi -1 052 000,00 -1 052 000,00 591 696,91 -460 303,09


2821 Proj R-skola - avslut -1 265 350,27 -1 265 350,27 249 161,41 -1 016 188,86


2823 Proj Pakistan 0 0 -219 255,92 -219 255,92


Summa projekt & avsättningar -13 209 343,42 -13 209 343,42 2 128 758,74 -11 080 584,68


Eget kapital


2989 Årets resultat -468 507,40 -468 507,40 0 -468 507,40


2990 Övr upplupna kostn/förutbetalda intäkter -1 000 000,00 -1 000 000,00 0 -1 000 000,00


2998 Vinst/förlust fr föreg år -417 387,91 -417 387,91 0 -417 387,91


Summa eget kapital -1 885 895,31 -1 885 895,31 0 -1 885 895,31


SUMMA SKULDER -15 452 047,20 -15 452 047,20 2 325 058,45 -13 126 988,75


BERÄKNAT RESULTAT -207 503,90 -207 503,90 -1 875 001,74 -2 082 505,64


SUMMA SKULDER O EGET KAPITAL -15 659 551,10 -15 659 551,10 450 056,71 -15 209 494,39
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2010-2011 


Lions MD 101 


Framtidsgruppen 


Budget 2010/2011 


 


Pos. 


 Möte 1 


23 nov 2010 


Möte 2 Möte 3 Övrig


t 


      


1 Per-Ake Öster     


2 Resekostnader tåg Hallsberg - Sthlm tor 550 550 550  


 Lokala resor Sthlm 40 40 40  


3      


4 Ulf Olofsson     


5 Resekostnader tåg Tingsryd - Sthlm tor 1 748 1 748 1 748  


6      


7 Annica Nordell     


8 Flyg Östersund - Arlanda tor 3 240 3 240 3 240  


9 Flygbuss Arlanda - Sthlm City 220 220 220  


10 Flygbuss Frösön -flygplatsen 120 120 120  


11      


12 Christer Pehrson 0 0 0  


13      


14 Möte Helsingfors/Sthlm (se anm nedan)     


15 flygresa    1 250 


16 logi 1 natt    1 500 


17 loklala resor Sthlm/Helsingfors    400 


18 expencer    500 


19      


20 Oförutsedda utgifter    500 


21      


22 Subtotal 5 918 5 918 5 918 4 150 


23      


24 Totalt    21904 


      


Anm. Det bedöms som önskvärt med ett möte 


med Christer Lövgren Lions Finland för 


intervju ang. beslutade strategier . 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2010-2011 


 


 


Uppdrags beskrivning för framtidstrupper 


 


 


 


1. Upprätta en strategi för Sveriges Lions 2011 – 2020. 


 


2. Deras första uppgifter bör vara att söka tidigare gjorda framtidsutredningar och ärdera och 


uppdatera dessa. Och då även titta på Lions Norges framtidsplan.  


 


3. Som ska innehålla Mål och delmål som delas in i perioder och områden. 


 


4. Ta fram de verktyg och hjälpmedel som distrikt och klubbar behöver för att nå de mål som 


satts. 


 


5. Områden att behandla Lions plats i samhället, hur blir vi flera klubbar och medlemmar, vilka 


in- och utaktiviteter ska vi satsa på, hur locka ungdomar till vår LEO-verksamhet, 


studentklubbar och eventuella partnerskap. 


 


6. De ska i sitt arbete inhämta kunskap och synpunkter från MDMO, MDEO, MDLDC, GMT, 


LEO och andra Lions som är sakkunniga inom områden de vill behandla. 


 


7. Gruppen ska till GR-mötet i februari presentera förslag på fem huvudmål. 


 


8. Hur vi kan utveckla vår användning av nya tekniker som ”I”, tele m.m. 


 


 


Gruppen bör även undersöka vad LCI och våra grannländer gjort inom området framtidsfrågor. 
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Remissvar till motion från LC Tingsryd angående IT-gruppen 


 


LC Tingsryd har inkommit med en motion ang. (i) utökning av IT-gruppen, (ii) nätverk av IT-


ansvariga på klubbnivå, (iii) IT-gruppen som remissinstans samt (iv) IT-gruppen som 


rådgivare. Vi har ombetts att yttra oss över motionen och önskar meddela följande. 


 


Vi anser att det är viktigt för Lions att hålla en hög kunskaps- och kvalitetsnivå inom IT-


området. Det är sannolikt så att detta även är en av flera förutsättningar för att kunna utveckla 


Lions på ett framgångsrikt sätt. Vad gäller frågan om utökning av IT-gruppen till att omfatta 


en IT-ansvarig från varje distrikt noterar vi att den tidigare tillsatta IT-gruppen numera 


sorterar under AU. Gruppen har enbart till uppgift att hantera medlemsregistret. Vi anser inte 


att det är ändamålsenligt att ha en IT-grupp för enbart medlemsregistret och en annan grupp 


för alla övriga IT-frågor. En utökning av IT-gruppen bör därför medföra att den utökade 


gruppen bör få i uppdrag att hantera samtliga IT-frågor.  


 


Under hänvisning till ovanstående tillstyrker vi (i) att den nuvarande IT-gruppen utökas till att 


omfatta en IT-ansvarig från varje distrikt, (ii) att IT-gruppen utvecklar ett närverk med IT-


ansvariga från varje klubb, (iii) att IT-gruppen blir remissinstans i alla IT-frågor samt att (iv) 


IT-gruppen blit rådgivare i IT-frågor. 


 


 


Hallsberg den 29 januari 2011  


 


 


 


Per-Åke Öster 


Sammankallande i Framtidsgruppen. 
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Remissvar till motion från LC Tingsryd angående tillgång till medlemsregistret. 


 


LC Tingsryd har inkommit med en motion ang. rätt för IT-ansvarig på distrikts och/eller 


klubbnivå att efter ansökan till gruppen som administrerar medlemsregistret beredas möjlighet 


att ställa SQL frågor direkt till databasen. Rättigheten avser endast läsrättighet. Vi har ombetts 


att yttra oss över motionen och önskar meddela följande. 


 


Vi anser att det är viktigt att funktionärer inom såväl distrikt som klubbar har tillgång till och 


kan bearbeta den medlemsinformation som finns tillgänglig. Vi bedömer att det arbete som 


utförs regionalt och lokalt skulle kunna underlättas genom möjligheten att kunna bearbeta 


medlemsinformationen. Vi tror även att åtgärden skulle kunna vara ett incitament för 


kontinuerlig uppdatering av medlemsregistret. Vi utgår ifrån att eventuella säkerhetsaspekter 


beaktas av IT-gruppen. 


 


Med hänvisning till ovanstående tillstyrker vi motionen. 


 


 


Hallsberg den 29 januari 2011  


 


 


 


Per-Åke Öster 


Sammankallande i Framtidsgruppen 
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Rapport till Guvernörsrådet i Sundsvall  26-27 februari 
 


 


Vid sökning den 30 januari i vårt medlemsregister redovisas -141 medlemmar. 


Följande poster finns i registret för tiden 1 juli 2010 – 30 januari 2011. 


 


Nya medlemmar. 


Nytt medlemskap  397 


Återinförda                15 


 


Avförda medlemmar 


Egen begäran  414   


Obetalda avgifter    6 


Frånvaro sammanträden    5 


Frånvaro och obetalda avgifter    4 


Avlidna 111 


Avflyttad med obetalda avg.     2 


Andra skäl    8 


 


I redovisningen är ej transfers inräknade. 


 


Vi får in nya medlemmar men tyvärr tappar vi för många medlemmar. Enligt registret är det 


alltså 414 medlemmar som slutar på egen begäran och de har i snitt 14 år som medlemmar i 


lions. 


 


Vi har nu äntligen sjösatt ” verktygslådan ” och materialet finns upplagt på MD:s hemsida och i 


vänsterkanten, när man har loggat in, står det verktygslådan och där blir man länkad till allt 


material vilket finns i verktygslådan. 


 


Den 28 december 2010 hade vi ett telefonmöte tillsammans med GMT och vi bestämde där att 


åka ut till distriktsrådsmötena för att försöka snabbt få ut information och verktygslådan . 


 


Vid vårt besök berättar vi även om den nya organisation vilken skall införas i MD 101 alltså att 


avsluta ” MERL ” och istället gå över till GMT och GLT. Vi har även berättat om lions 


ledarskapskurs vilken skall hållas 1-3 april. 


 


Dessa besök vid distriktsrådsmöten pågår och kommer att avslutas under mars månad 2011. 


 


 


 


 


Lars Kuntze/Patrik Persson/Finn Bangsgaard/Per-Åke Öster 
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Lions verksamhetsplan 2011-2012 


 För Samhällsansvar och Livskvalitét  
 


 


 


Vår omvärld 
Varje dag får vi information via media om naturkatastrofer, krig och andra våldshandlingar som 


gör att människor lider och behöver hjälp.  Enligt FN är rent vatten en mänsklig rättighet, men 


fortfarande saknar en miljard av jordens befolkning tillgång till rent vatten.  Behovet av humanitär 


hjälp kommer att öka.  


 


Lions internationella hjälpverksamhet genom LCIF och våra klubbars hjälpverksamhet på lokal, 


regional och internationell nivå får allt större betydelse.  


 


I vårt samhälle trappas våldet upp, ett våld som många gånger är orsakat av det ökade 


droganvändandet. 


Lions har under de senaste åren arbetat med viktiga samhällfrågor under motton ”Man slår inte” 


och ”Mot Våld och Droger” Dessa frågor är mer aktuella än någonsin, utvecklingen i vårt 


samhälle visar ett stort behov av förebyggande arbete mot det oprovocerade våldet och den ökade 


användningen av droger.   


 


 


Inriktning 2011-2012 
Visioner om framtiden ska ingå som en naturlig del i Lions arbete under verksamhetsåret.  Vår 


verksamhet skall präglas av öppenhet för behövliga förändringar och ett förebyggande arbete med 


hög beredskap för att möta tänkbara hjälpbehov.  


 


Vi skall deltaga i hjälparbetet, genom att aktivt stödja LCIF, katastrofberedskapen och vår 


tältaktivitet ”Bring Quality to life”. Lions internationella hjälpverksamhet genom LCIF och våra 


klubbars  arbete på lokal och regional nivå är av största vikt.  


 


Lions miljöpolicy är vägledande   (Miljödeklaration från 1972), i den sägs  ” Lionsrörelsen är en 


av de internationella organisationer som bör samordna sina ansträngningar för att bevara och 


förbättra den mänskliga miljön till förmån för denna och kommande generationer”.  Området 


Miljö- och Klimat ska bevakas och klubbarnas intresse för frågan ska beaktas.  


 


Inom Ungdomsverksamheten ska vi forssätta arbetet med att föra ut Programmet ”Lions Quest 


Tillsammans” som är ett utmärkt verktyg för skolpersonal  när det gäller  att träna barn och 


ungdomar i etik och  moral och att tacka nej till droger och ta eget ansvar. Lions bör därför 


fortsätta samarbetet med skolor, idrottsföreningar och andra organisationer som möter barn och 


ungdom som verkar mot våld och illegala droger.  Internationellt ungdomsutbyte har en given 


plats i Lions verksamhet  


 


Den nya organisationen för utveckling av medlemskap och ledarskap, som införs under året,  


innebär att två parallella funktioner skapas.  GMT – medlemsteam arbetar med utveckling av 


medlemskapet och nyklubbildning (Global Membership Team). GLT arbetar med 


Ledarskapsutveckling (Global leadership Team).  Dessa två kompletterar varandra i ett ömsesidigt 


beroende. GMT team och GLT ska finnas i multipeldistriktet och i varje distrikt.  Den negativa 


medlemsutvecklingen ska vändas under verksamhetsåret.   
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Vi skall fortsätta arbetet med att öka vår synlighet i samhälle.  Lions är en viktig hjälporganisation 


och det skall märkas även i svensk TV, radio och press. Viktigt att klubbarna har egna hemsidor.  


Vi skall fortsätta att förbättra våra mediakontakter/relationer och dela med oss information om de 


insatser Lions gör lokalt, regionalt och internationellt. 


Lions budskap ”Vår hjälp når fram” skall tränga in i medias och människors medvetanden.  Lions 


budskap om att insamlade medel inte används till administration utan till hjälpverksamheten ska 


föras  ut.   


 


Hjälpverksamheten 
 


Katastrofberedskapen  


Mål  


att genom vår internationella organisation genomföra gemensamma projekt som  


samverkar för att förbättra levnadsvillkoren för människor som är drabbade av naturkatastrofer, 


krig, olyckor. 


att uppnå det av Riksmötet uppsatta insamlingsmålet för ”Katastrofberedskapen” . 


att lämna ekonomisk hjälp till områden som utsatts för naturkatastrofer, krig, eller andra 


våldshandlingar 


 


Verksamhet för personer med funktionshinder 


Mål 


att uppmuntra och ge stöd till idrotten  


att öka intresset bland personer med funktionshinder att söka till Oskarshamnslägret.  


att uppmärksamma goda förebilder personer med funktionshinder 


att utse ”Bragdlejon” och utdela livskvalitetsutmärkelser. 


 


Bring Quality to Life 


Mål.                        


att genom frivilliga bidrag från klubbarna anskaffa tält med Lions loggan som ska användas vid 


olika katastrofer. 


 


Kommittén för Hjälpverksamhet   


Har i uppdrag att  


 fortsätta samarbetet med MSB (Myndigheten för samhällsskydd och beredskap) med att lagra och 


skicka tält till katastrofområden 


uppmuntra klubbarna att fortsätta att ekonomiskt stödja projektet så att det är möjligt att fortsätta 


anskaffa tält med Lions loggan till katastrofområden.  


återrapportera till klubbarna om resultat av gjorda insatser i mera detaljerad form 


regelbundet följa upp gemensamma pågående projekt 


återrapportera till klubbarna från genomförda och avslutade projekt och hjälpinsatser 


genomföra projekt som beslutas på, Riksmöten, NSR (Nordiska Samarbetsrådet) samt  


 Convention 


fortsätta med försäljning av ”Handikappdiplom” till förmån för handikappidrotten 


fortsätta med ”Bragdlejon” och att dela ut livskvalitetsutmärkelser. 


informera handikappade om möjligheten till rekreation vid Oskarshamnslägret.


 


 


Ungdomsverksamhet 
 


Internationellt ungdomsutbyte  
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Lions internationella ungdomsutbyte skall bygga på ett av organisationens syften, att skapa och 


upprätthålla en anda av samförstånd mellan jordens folk. 


 


Mål.                       


att ungdomar ges möjlighet att delta i internationella läger med ungdomar från andra länder, både 


internationellt och i Sverige. 


att minst tre distrikt arrangerar internationella läger under verksamhetsåret. 


att samtliga distrikt deltar aktivt och solidariskt i detta arbete. 


att volontärer ges möjligheter att arbeta i våra egna ”projekt. 


 


Kampen mot Droger 


Mål  
att genom frivilliga bidrag från klubbar och distrikt anskaffa flera narkotikasökhundar i kampen 


mot droger. 


att verka för att varje distrikt har en drogansvarig (DNO) / Lions Quest ansvarig.  


Orkester Norden 


Orkester Norden är ett samnordiskt projekt där vår representant sitter i dess styrelse. Orkester 


Norden finansieras delvis av Nordiska Rådet. Den Orkester Norden ansvarige lämnar rapport till 


AU/GR. I Orkester Nordens ansvar ligger att utse deltagare i musiktävlingen vid Europaforum. 


 


Mål.     


att verka för att utveckla och stödja ungdomar med musikaliskt intresse och skapa möjligheter  till 


ungdomsutbyte över gränserna                       


att i enlighet med tidigare riksmötesbeslut, ge ekonomiskt stöd till aktiviteten. 


att klubbarna uppmanas, att även stödja ungdomar lokalt, som uttagits att medverka.


 


Kommittén för Ungdomsverksamhet 


Har uppdrag att  


Ansvara för beredning och hantering av information kring ungdomars ansökningar till och från 


mottagande länder och acceptanser till ungdomarna.  Att vara ett stöd för distrikten i planeringen 


av ungdomsläger, att ansvara för utbildning och information, delta i NSR och Europa Forum 


 


Delta i organisationen CAN (Centralförbundet för Alkohol och Narkotikaupplysning).  Informera 


och rapportera från CAN:s möten till klubbarna. Fortsätta samarbetet med Tullverket så att flera 


narkotikasökhundar kan köpas in och utbildas. 


Uppmuntra klubbarna och distrikt att fortsätta ekonomiskt stödja projektet ”Narkotikasökhund” så 


att det är möjligt att anskaffa nya hundar. Återrapportera till klubbarna om resultatet av gjorda 


insatser.  Arbeta  för att varje distrikt har drogansvarig (DNO)/Lions Quest ansvarig. Att utse 


deltagare i musiktävlingen vid Europaforum. 


 


Lions Quest 
Lions Quests uppgift är att boka och genomföra utbildningar i värdegrundsprogrammet 


”Tillsammans” för skolpersonal, fritids- och idrottsledare och andra som engagerar sig för en 


livsstil fri från våld och droger. Verksamheten administreras av en stiftelse och ett bolag som 


kontrolleras av Lions. Verksamheten skall inte sträva efter avkastning åt ägaren utan ev. vinst 


skall återinvesteras i verksamheten. Lions Quest kursmaterial ägs av LCIF (Lions Clubs 


International Foundation) och har anpassats i Sverige för svenska förhållanden. Materialet stödjer 


sig på vetenskaplig forskning. Styrelsen för Lions Quest lämnar rapport till AU/GR. 


 


Mål.  
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att sprida Lions Quest program ”Tillsammans” till skolor och andra organisationer för att ge barn 


och ungdom möjlighet utveckla gott omdöme, gott kamratskap och att undvika droger. 


att varje distrikt upprätthåller antal och kvalité på sina utbildade ”Lions Quest säljare” (min.2-3 


per distrikt) samt bekosta utbildning av nya säljare efterhand som någon avgår. 


att varje klubb har en Lions Quest ansvarig som har till uppgift att presentera och boka kurser 


gällande programmet ”Tillsammans” för skolor och föreningar på hemorten. Klubbarna kan få råd 


och hjälp av distriktets Lions Quest säljare. 


att klubbar i möjligaste lämnar mån ekonomiskt stöd för genomförande av ”Tillsammans”- kurs


Planerade större gemensamma aktiviteter 
 


Världens Barn 


 Lions kommer att delta i Radiohjälpens insamling för Världens Barn och våra klubbar och 


distrikt ska verka för att göra en bra insamling. Vi ska genom klubbarnas verksamheter ta fram 


bra profilprojekt som ska hjälpa barn i världen att få hjälp med en bra vård och en bra utbildning.  


 


Mål.    


att genomföra en insamling för Världens Barn under verksamhetsåret hösten 2011 


att Alla klubbar deltar aktivt i förberedelserna för genomförande av ”Världens-Barn ”- insamling   


I olika medier visa på förebilder från Lions tidigare ”Världens Barn”-aktiviteter och på så sätt 


stimulera människor att skänka pengar 


att Lions även lokalt bearbetar medierna för ett bra insamlingsresultat


 


Röda Fjädern 


Enligt Riksmötesbeslut i Visby 2010 skall en Röda Fjädern-aktivitet genomföras inom en 3-5 års  


period för att hålla varumärket ”Röda Fjädern” levande inom Lions, så att vi därmed kan göra 


betydande insamlingsaktiviteter.  Beslut har tagits om att Lions skall samarbeta med 


Barndiabetesfonden under den kommande perioden.  


 


Mål 


att genomföra en insamlingsaktivitet för forskning inom barndiabetes under verksamhetsåret 


2012-2013 


att stimulera alla klubbar att aktivt förbereda aktiviteten Röda Fjädern 2012-2013. 


att Arbeta tillsammans med Barndiabetesfonden och utnyttja deras kunskap. 


att Erbjuda klubbarna bra material för att kunna göra en stor insats för detta viktiga ändamål. 


att Lions även lokalt bearbetar befintliga medier för ett bra insamlingsresultat. 


 


Specsavers 
 


Mål 


att fortsätta samarbetet – kampanjen tillsammans med Specsavers .  


 


Medlemsutveckling – Ledarskap 
En positiv medlemsutveckling i våra klubbar är viktig för Lions framtid och vi måste vända den 


negativa trend vi haft under senare år.  Den kunskap som finns i de klubbar som har en positiv och 


stabil medlemsutveckling ska föras vidare till klubbar som har svårt att värva nya medlemmar.  


Det är minst lika viktigt att behålla de gamla medlemmarna som att rekrytera nya.  


Samarbete mellan klubbar skall öka och inte vara bundet till kommun-, zon- eller distriktsgränser. 
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Denna kunskapsöverföring ska ske med hjälp av GMT - medlemsteam, Global Membership Team 


-  ledarskapsteam, som ersätter MER(L).  


 


GMT – medlemsteamet är vårt verktyg för att starta nya klubbar. 


GMT – medlemsteamet  ska ta till vara alla de goda tankar och idéer som finns i klubbarna och 


tillsammans med distriktens medlemsteam föra ut idéerna.  


Inom GMT s – medlemsteam uppdrag finns ansvaret för att föra ut information och nybildning av  


LEO-klubbar och Campusklubbar. 


 


GLT – ledarskapsteamet är vårt verktyg för ledarutbildning  


För framtiden kommer det att vara än viktigare att identifiera framtidens ledare inom Lions. 


Att kunna erbjuda dem en bred och intressant utbildning inom lions-rörelsen är avgörande för att 


attrahera nya ledare. 


Utbildning är en grundsten för allt arbete, så även inom Lionsrörelsen. I dagens samhälle har detta 


blivit allt viktigare, inte minst på grund av all ny teknik.  Tidigare kommittéer har lagt ner stort 


arbete på att ta fram olika läromedel bl.a Stegen som kan  användas  i utvecklingen av klubbars 


och medlemmars arbete. 


GLT – ledarskapsteamet ska bevaka utvecklingen av ny teknik och utreda hur vi kan använda den 


vid konferenser, insamlingar m.m.  


 


Mål - Medlemsutveckling 


 


att öka medlemsantalet i våra klubbar genom aktivt stöd i form av tips, idéer och råd, samt vända 


den negativa trend vi haft under ett antal år 


att behålla våra medlemmar genom att arbeta för en trivsam samvaro på klubb- och zonmöten 


med hjälp av intressanta program 


att öka andelen klubbar med både kvinnor och män såväl som unga och äldre. 


att tillsammans med GMT – medlemsteamet i distrikten söka lämpliga platser för att starta nya 


klubbar  


att ta initiativ till att ersätta en klubb som läggs ner, och om möjligt, bilda en ny på lämplig ort i 


regionen 


att starta Campusklubbar genom kontakt med studentkårerna vid högskolorna 


att arbeta för att nya former av Lions-klubbar, såsom Lions miljö, Lions internationellt utbyte  


att bilda minst två  nya LEO-klubbar under verksamhetsåret  


 


Dessa mål ska ske genom samarbete med distriktens GMT s - medlemsteam 


 


Mål – Ledarskapsutveckling 


 


att tillsammans med distriktens GLT- ledarskapsteam  identifiera och utveckla nya Lionsledare på 


alla nivåer 


att ta fram intressanta och givande utbildningar  


att stärka ledarskapsutbildningen inom organisationen på alla nivåer 


att genomföra utbildningar av klubbtjänstemän  med hjälp av distriktens GLT-ledarskapsteam 


att arbeta för utbildningar/information på klubbnivå för att öka medlemmarnas kunskap om Lions  


att verka för att genomföra ett RLLI (Regional Lions Leadership Institut)  


att verka för att vartannat år genomföra ett Skandinaviskt SLLI (Senior Lions Leadership Institut) 


att arbeta för att varje klubb har en hemsida, som uppgraderas kontinuerligt 


Dessa mål ska ske genom samarbete med distriktens GLT - ledarskapsteam 


 


Kommunikation  
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Lions skall fortsätta arbetet med att öka vår synlighet i samhället.  Lions är en viktig 


hjälporganisation och det skall märkas i svensk TV,radio och press, inom alla nivåer på vårt 


arbete. Viktigt att alla klubbar har en hemsida, som också skall vara uppgraderad. 


Därmed   


- ökar vi människors vilja att skänka till Lions 


- ökar vi möjligheterna till ökat medlemsantal 


- ökar vi möjligheterna att nå ungdomar  


 


Intern kommunikation 


Mål  
att ha tillgång till information om Lions, vad Lions uträttar och planerar.  


 


MD 101s webbsida: Nyhetssidan skall uppdateras dagligen. Det ska finnas aktuella sidor om olika 


projekt som Lions driver och har drivit. Databas med information om olika projekt och med 


protokoll från guvernörsrådet  ska finnas tillgängligt. 


Även under detta verksamhetsår är webben den främsta informationskällan där medlemmarna 


själva kan söka information.  


Tidningen Lion: Under verksamhetsåret ska den komma ut med 6 nummer, enligt minimikraven 


från LCI.  Tidningen är i första hand för medlemmarna, i andra hand för allmänheten. Tidningen 


ska skildra det Lions och dess medlemmar/klubbar gör externt inom ramen för kärnverksamheten 


”We Serve”. 


 


Extern kommunikation 


Mål  
att visa allmänheten vad Lions är och står för, attLions budskap ” Vår hjälp når fram” förs ut till 


allmänheten. Lions insamlade medel används till hjälpverksamhet, inte till administration  


 


Kanaler: MD 101 hemsida, Applikation i Iphone, FaceBook,  Youtube, Twitter, Flickr    


När så är lämpligt under verksamhetsåret lägga upp bilder, filmer etc på dessa media. Att 


uppmuntra PRC som i sin tur uppmuntrar klubbarna att lägga ut händelser på dessa media.    


 


PR 


Via pressmeddelanden sprida Lions budskap, när händelser sker som kan ge gratis ”textreklam”, 


typ Haiti. Under verksamhetsåret ska även fackmedia bearbetas, typ Allers, tidningen Land, 


Amelia etc när det finns händelser som bedöms platsa i respektive mediakanal. Debattartiklar 


skrivas om aktuella ämnen som bedömds passa pågående debatt. Genom kontakt med PRC sprids 


detta även i lokal media.  Genom pluggannonser (gratisannonser) sprider vi vårt budskap än mer.  


MDs informatör sköter ovan uppgifter i samarbete med distriktens PRC och med kontakt med 


Lions ledning. 


 


Viktigt att mediakontakter underhålls med den lokala pressen, lokalradion, SVT, Sveriges Radio, 


fria radio- och TV-kanaler. 


 


 


Administrativa verksamheten 
Mål:                       


Så mycket som möjligt av administrativt arbete ska skötas från Lion-kontoret i Stockholm 


Ha en så kostnadseffektiv och kvalitativt god administration som möjligt. 


Att slutföra arbetet med  att se över vår distriktsindelning.  


 


Genom att 







2010-01-30 


Sidan 7 av 7 


 


 


- ha nära samarbete med AU. 


- ha god kontakt med distrikt, zoner och klubbar. 


- noga följa utvecklingen av administrativa kostnader under verksamhetsåret, för att undvika 


behov av avgiftshöjningar.  


- noga och på ett bra sätt följa ekonomi och genomförande av våra projekt och aktiviteter, 


och att resultat rapporteras till projektansvariga, distrikt och klubbar. 


 


Förslag till ny distriktsindelning presenteras vid Riksmötet 2012. 


Att färdigställa utvärderingen av WEB/TV sändningarna från RM 2009 och 2010.  


Att verka för medlemskap inom frivilligorganisationen FRII. 


 


Att bidrag till Lions hjälpfond  90 19 48-0 skall användas av allmänheten ej av Lionsklubbar. 


Att alla bidrag/insamlingar /ej lokala bidrag/  skall redovisas via distriktskassören. 


Undantag är Världens Barn insamlingen. 
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Guvernörsrådet MD 101 


Att.: Sven-Arne Wennerberg 


 


Hallsberg den 1 februari 2011 


 


Sven-Arne, 


 


Re: Framtidsgruppen  
 


I anledning av Din e-mail den 25 januari 2011 önskar vi i Framtidsgruppen redogöra för vårt hittillsvarande 


och planerade framtida arbete. Denna redogörelse ersätter i sin helhet den Rapport som ingavs med mail 


den 30 januari 2011. Vi önskar redogöra för följande. 


 


I gruppen har vi hittills träffats en gång och vi har planerat för att träffas ytterligare två gånger under våren. 


Vi har haft en telefonkonferens och därutöver har korrespondens skett via telefon och e-mail. 


 


Arbetet har så här långt till stor del bestått i att samla in material och insamlat material har studerats 


successivt. Vi har haft kontakt med Lions Danmark, Lions Finland, Lions Norge och Lions Island. Vi har 


erhållit en del material och har utlovats ytterligare. Det material vi vid dessa kontakter fokuserat på är 


huvudsakligen relaterat till dokumentation av beslutade strategier. Vi kommer efter ytterligare 


överväganden eventuellt att kontakta andra ideella organisationer, politiska partier, LEO-klubbar samt 


utvalda distrikt inom MD 101 för att samla intryck av vilket arbete som pågår. 


 


Inom gruppen har vi hittills identifierat följande frågor för vidare analys och värdering: 


 


Lionsorganisationen - för stor?/slimmas?/aktivera medlemmar på fler positioner för att minska känslan av 


vi/dom? 


 Marknadsföring; nationell/regional/lokal 


 Åtgärder för effektiv spridning av Lionsbudskapet 


 Sociala media 


 Teknisk uppdatering 


 Metoder för rekrytering funktionärer i klubbar/distriktet 


 Metoder för introduktion av nya medlemmar 


 Metoder för effektiv fadderverksamhet 


 Metoder för att höja kunskapsnivån och utbildningstakten av funktionärer inom klubbar och 


distrikt/genomförande av ett modifierat CEP-paket 


 Metod för genomförande av vidareutbildningar 


 Medlemsavgifter 


 Fringe benefits 


 Öka transparansen av redovisningen av medlemsavgifter - redovisning i mer lättillgänglig form 


 Öka transparansen av redovisning av pågående projekt - redovisning i mer lättillgänglig form 


Gruppens arbete fortsätter närmast med studier av insamlat material och intervjuer med nyckelpersoner. 


Detta arbete kommer att bedrivas enskilt med avstämning och diskussion vid schemalagd telefonkonferens 


varje vecka. 


 


Vi hoppas att ovanstående redovisning skall vara tillfyllest på nuvarande stadium. 


 


 


 


För Framtidsgruppen 


Per-Åke Öster 
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Angående Motion från LC Tingsryd (bilaga nr. 117) 


 


Undertecknade medlemmar i den av AU tillsatta IT-gruppen vill lämna följande yttrande med 


anledning av förarbetet av denna motion. 


Att vi som ansvariga för underhåll och utveckling av medlemsregistret inte beretts möjlighet att 


yttra oss angående motionen finner vi mycket anmärkningsvärt. Antas motionen vi d kommande 


RM kommer det att kraftigt påverka vårt arbete och i värsta fall även säkerheten i vårt register. 


 


Motionen framställer det som om klubbarna inte alls skulle ha tillgång till medlemsregistret, 


vilket inte stämmer med verkligheten. Alla medlemmar i Lions har tillgång till att hämta 


uppgifter ur registret via hemsidan lions.se. För att inte utelämna information om enskilda 


medlemmar på offentliga sidor ligger dessa sidor under Lions interna sidor. För att komma in på 


de interna sidorna krävs ett inloggningsnamn och ett lösenord (Ex 101vg och DG:s förnamn i 


distrikt 101VG). 


 


Klubbens registeransvarige har dessutom möjligheten att hämta samtliga 


medlemsuppgifter i excel format.  


Vilket ger alla möjligheter till att skapa medlemslistor mm för den egna klubben. Det är 


definitivt enklare än att ställa frågor till MySg1 databasen, vilket kräver 1T-kunskap på mycket 


hög nivå. En kunskap som vi är övertygade endast finns hos ett mycket litet fåtal medlemmar i 


101 MD. 


 


Om man nu trots detta vill erbjuda klubbarna denna utökade möjlighet måste också AU, GR och 


Riksmötet ta ställning till om klubbarna på sina egna offentliga sidor skall få publicera 


detaljerade medlemsuppgifter från medlemsregistret. Vilka regler skall i så fall gälla för 


publiceringen. Det finns också en PUL lagstiftning att ta hänsyn till. 


Man måste också utreda hur tillgängligheten skall ske till Databasen. Det är ju inte rimligt att alla 


skall få full tillgång till databasen med de mycket stora risker som detta skulle medföra. Troligen 


måste detta ske genom sk. Webbtjänster, där klubbarna kan ställa fördefinierade frågor till 


registret. Sedan lämnas svaret i form av en xml lista eller liknande. 


(Se bifogat exempel från LCI:s register) Resultatet måste därefter hanteras av klubbens 


hemsidesbyggare. Vad ett sådant förfarande skulle innebära i utvecklingsarbete kan vi idag inte 


ge något svar på. Det kräver ett ordentligt utredningsarbete. 


 


Vi måste också ställa några mycket viktiga frågor: Skulle det verkligen bli enklare än vad det 


är idag? Hur många klubbar skulle utnyttja en sådan funktion? Är det värt kostnaden? 


En mycket viktig fråga är också hur klubbarna skall utbildas för att kunna använda funktionerna. 


Om klubbarna skulle få direkt tillgång till databasen, hur skall de få vetskap om hur registren 


fungerar. Det är tyvärr inte så enkelt att det finns ett register med kompletta medlemsuppgifter 


per klubb, utan allt bygger på relationsdata. Vem vill ta på sig den supportuppgiften? IT-gruppen 


ser den uppgiften som helt orimlig att hantera med våra redan mycket snäva resurser. 


 


Eftersom vi inte tillfrågats om motionen vill vi betona att detta inte är ett officiellt uttalande utan 


en vädjan att AU och GR väger in våra synpunkter vid beredningen av motionen. 


 


 


 IT gruppen 101 MD  


 


Sune Karlsson   Kerstin Forsgren Fredriksson  



http://lions.se/






Bil 170 


2011-02-03 


Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2010-2011 


Oskarshamnslägret  


På Oskarshamns folkhögskola har vi nu genomfört Oskarshamnslägret i samarbete med Lions International 


i hela fyrtio år. Lägret vänder sig till personer med olika funktionshinder och i olika åldrar. Syftet med 


lägret är att erbjuda gemenskap, nya upplevelser och miljöombyte för personer som inte har så stora 


möjligheter till detta i sin vardag. Våra kursdeltagare får prova på olika verksamheter inom folkhögskolan 


exempelvis skapande, temastudier och diskussioner. Vi gör utflykter och studiebesök i de vackra 


omgivningarna runt Oskarshamn. På kvällarna ges möjlighet att delta i olika aktiviteter som föredrag, 


musikunderhållning, film m.m. Alla får också tillgång till sjukgymnastik i grupp och individuellt. 


 


   
 


   
 


 


Skolan ligger på cirka 10 minuters gångavstånd från Oskarshamns centrum och är anpassad för fysiskt 


funktionshindrade och är en drogfri miljö. 


Kursdeltagarna kommer från olika delar av landet och utses av Lionsklubbarna lokalt. Lägret genomförs 


med kursledare, sjuksköterska och assistenter från folkhögskolan, det finns också möjlighet att ha med sig 


egen assistent om så önskas. Deltagaravgiften (kost och logi) betalas av kursdeltagarens Lionsklubb. Lions 


International står för kostnader i samband med utflykter och andra aktiviteter.  


 


Vi som arbetar med lägret ser att detta är en fantastisk upplevelse för våra deltagare. På denna korta tid 


skapas nya vänskapsband, ensamma människor kommer ut i ett socialt sammanhang där de blir sedda och 


accepterade som de är. Det blir också ett tillfälle att träna mer än vanligt och prova på sådant som man 


annars inte kan, eller vågar. 


 


 


Sommarens läger kommer att genomföras 8-17 juni 2011 och deltagaravgiften är 6450 kr.  


 


För frågor om kursens innehåll, kontakta Elenor Håkansson tel. 0491-768102, e-post: 


elenor.hakansson.osk@folkbildning.net och för medicinska frågor, s 


juksköterska Lena Thelaus tel. 0491-768115, e-post: lena.thelaus.osk@folkbildning.net 



mailto:elenor.hakansson.osk@folkbildning.net

mailto:lena.thelaus.osk@folkbildning.net
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Hej Sven-Arne 


  


 


Hoppas att NSR- mötet utföll till belåtenhet. 


 


  


Vid vårt telefonsamtal häromdagen kom vi att tala om de jävsfrågor i olika sammanhang kommit 


att diskuteras och jag snuddade även den här gången vid den s.k. delikatessjävsfrågan, som Du bad 


mig något närmare utveckla i några rader. Frågorna kan förefalla sublima och de är dessutom 


sparsamt behandlade i doktrinen, möjligen med undantag av ett antal resonemang i JO:s 


ämbetsberättelser under åren och då i första hand i samband med tjänstefelsfrågor. 


  


De allmänna jävsreglerna är sparsamt reglerade utöver vad den rena lagtexten innehåller och jag 


hänvisar där till rättegångsbalkens och skiljemannalagens innehåll. 


  


Inom bland annat rättsväsendet och förvaltningsrätten finns - förutom Olaus Petris domarregler 


från c:a 1540 - bestämmelser om opartiskhet. Detta innebär kort, att vedertagna spelregler skall 


följas till båtnad för både inblandade personer oh intressen. 


Enligt skiljemannalagen från 1999 skall skiljeman vara opartisk och skiljemannalagens regelverk 


sammanfaller i allt väsentligt med rättegångsbalkens regelverk. 


  


När det gäller domare finns jävsreglerna i rättegångsbalkens 4 kap med bland annat den regeln att 


domare är jävig att handlägga mål om någon särskild anledning föreligger som rent objektivt är 


ägnad att rubba förtroendet för hans opartiskhet i målet, s.k. delikatessjäv.  Denna regel är 


applicerbar på annan offentlig verksamhet liksom kommunalt beslutsfattande, universitetsbeslut 


m.m. (ämbetsmannaansvaret). Flera av våra rättsvetenskapsmän anser, att termen delikatessjäv 


skall förbehållas sådana frågor som ligger utanför de rena jävsbestämmelserna och man menar då 


att fråga är om en generalklausul som söker beskriva de fall som kan vara svåra att förutse genom 


explicit lagstiftning eller andra tydliga regler eller exemplifieringar. I stället har man överlåtit åt 


praxis att utmejsla bestämmelsernas innebörd. 


  


Finns fortsatt intresse är jag beredd medverka med ytterligare synpunkter och praktikfall. I 


anslutning till vad jag ovan anfört har jag konsulterat Eva Tibys ”Domarjäv”. 


  


 


 


Med vänlig hälsning! 


 


Bengt Sörman   
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Den 14.1. 2011 


 
Ansökan om medel för Special Olympics 


 


 
Refererande till samtal skickar jag in en ansökan om bidrag samt ger lite bakgrund till detta. 


  
I månadsskiftet juni/juli genomförs Special Olympics World Summer Games 2011 i Athen. Special 


Olympics arrangerar tävlingar som riktar sig till personer med utvecklingsstörningar och bowlingen har 
deltagit i World summer games 2007 i Shanghai där vi spelade till oss 7 guldmedaljer av 8 möjliga 


medaljer, i höstas var vi i 


Warzawa på European  games och även där hade vi stora framgångar. 
  


När frågan om deltagande i Athen kom upp så var vi självklart positiva till detta, men då ställdes vi inför 
en ny 


fråga som innebär att de specialförbund som har tagit över handikappdelen i sin sport själva skulle står 


för alla 
kostnader (allt har tidigare betalats av Svenska handikappidrottsförbundet) Svenska Bowlingförbundet, 


där jag 
är ansvarig för handikappverksamheten, har sitt verksamhetsår 1 juli -- 30 juni, eftersom ingen visste 


om SHIF:s 
nya syn på hur kostnaderna skulle fördelas så fanns inte några pengar avsatta för denna verksamheten 


i budgeten. 


  
När jag då har talat med olika personer inom bowlingförbundet så har man sagt att det blir svårt men 


självklart ska 
Ni delta och vi ska ordna detta (senast i december fick jag detta sagt till mig). MEN vi senaste 


styrelsemötet (11-01-07--08) har styrelsen fattat beslut om att man inte klarar av detta och att vi inte 


ska delta. Jag letar därför nu desperat efter pengar som kan stötta oss så att vi kan resa. Det är ingen 
lätt sak att för 6 st utvecklingsstörda och deras familjer förklara att helt plötsligt så får vi inte resa. Alla 


har sänt sina handlingar och varit på läkarbesök för att få intyg på sina handikapp. Därför vänder jag 
mig nu till Er för att om möjligt få hjälp på vägen. Penningsituationen för tillfället ser ut så här: 


Handikappidrottsförbundet räknar med 15.000:-/deltagare vi har st 6 bowlare som är uttagna och till 


dessa 2 ledare alltså 8 personer = 120.000:-. Hitintills  har jag fått fram 50.000:- + att jag vet att alla 
deltagarnas ledare och anhöriga gör försök att hitta lokala sponsorer till sina bowlare men detta är inte 


lätt. 
  


Summan som jag som jag helst skulle vilja ha är alltså 70000 kr men om inte detta går så tar vi 
tacksamt emot det ni kan avstå till förmån för oss. 


 


Vänliga hälsningar 
Ing-Marie Billgren, handikappansvarig Svenska Bowlingförbundet 


0455-38 50 09 
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FÖRSLAG TILL RIKSMÖTET 
 
 
Medel till ”Pengapåsen” 
 
 


Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna att betala 
in 100  kronor per medlem för verksamhetsåret  2011-2012. 
 


 


Medel till Katastrofberedskapen 
 


Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna att till MD 
101 betala in 150  kronor per medlem under verksamhetsåret 2011-2012 
 
 


Medel till NSR-projekt 
 


 


Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna att till MD 
101 betala in 15  kronor per medlem under verksamhetsåret 2011-2012. 
 
 


Medel till  handikappverksamheten 
 
Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att: 
 
A. Handikappfonden skall fortsätta utdelningen av Bragdlejon och livskvalitetspriserna 
och ha möjlighet att komplettera med andra områden efter beslut av Guvernörsrådet. 
B. Handikappfonden skall fortsätta att ekonomiskt stödja tävlingar för ungdomar och 
utvecklingsstörda. 
C. Handikappfonden skall bereda olika förslag till Handikapprojekt eller Handikappstöd 
och därefter presentera förslagen för Guvernörsrådet som beslutar i ärendet. 
D. Rekommendera bidrag till Handikappfonden med minst 20 kronor per medlem, 
varav 10 kronor skall användas som aktivt stöd till Svensk handikappidrott och dess 
satsningar på 
deltagande i Paralympic. 
E. Handikappfonden skall stödja de klubbar som vill utveckla aktiviteten ”Gör din 
kommun tillgänglig”  
 
. 
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Svar på motion från LC Forshaga 
 
Guvernörsrådet föreslår att det skrivs in i  ”Rutin för drivande av projekt i Miltipeldistrikt 101” att 


uppföljingsrapporter skall lämnas till Lions MD 101 tre år efter avslutat och överlämnat projekt. 


 


 


 


 


 


Svar på motion från LC Gagnef-Floda 
 


 


Det är tradition att klubbarna i samband med att de sänder glasögon även sänder 500 SEK för 


att täcka kostnader för distribution av glasögonen.  


Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet avslår motionen. 
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Ekonomi 


 


Ett distrikt är fullvärdigt om antalet klubbar uppgår till minst 35 st och om antalet medlemmar 


uppgår till minst 1 250 st. 


 


LCI tilldelar varje distrikt en budget enligt följande: 


 


Distriktsguvernören tilldelas varje år en budget för distriktets administration. Den årliga budgeten 


kommer att baseras på genomsnittet av de tre (3) år med högst utbetald ersättning under de senaste 


fem (5) åren. Detta avser den slutligt godkända budgeten för den närmast föregående 


distriktsguvernören per den 31 mars samt faktisk utbetald ersättning för de fyra föregående 


distriktsguvernörerna. Ansökan om höjning av budget kommer endast att tas under övervägande 


gällande distriktsguvernörens bostadsort i distriktet, betydande klubbtillväxt eller ändring av 


distriktsgränser. 


 


Partner till en DG i ett fullvärdigt distrikt kan numera erhålla högst USD 500 i ersättning för sin 


resa till DG Elect-seminariet och den internationella kongressen. 


Partner till en DG i ett ej fullvärdigt distrikt erhåller numera ingen ersättning alls för sin resa, 


såvida inte distriktet vid verksamhetsårets slut har nettoökat med minst en medlem. Då utgår 


ersättning som för fullvärdig distrikt, dvs USD 500. 


 


Distrikten själva beslutar om ersättning för partner ska utgå eller ej. Någon gemensamt framtagen 


policy på MD-nivå finns inte. 


 


Varje distrikt utarbetar en administrativ budget för kommande verksamhetsåret innefattande 


förväntade intäkter och kostnader. Med utgångspunkt i denna sammanställning fastställs 


medlemsavgiften per medlem för det kommande verksamhetsåret. 


Medlemsavgifterna varierar från distrikt till distrikt och där den lägsta avgiften är 80 kr och den 


högsta 135 kr. Så här ser det ut 2010-2011 per distrikt. 


 


 


A B GD N P S SM SV U VG 


100 120 120 135 110 110 100 130 80 110 


För distrikt P tillkommer en avgift på 500/klubb (38 klubbar). 


 


I distriktens balansräkning (sammanställning tillgångar – skulder) framgår distriktens egna kapital. 


Skillnaderna mellan distrikten varierar från ca 50 000 kr till ca 130 000 kr. Klubbarna i distrikten 


äger sin andel av det egna kapitalet, vilket måste beaktas vid en förändring av distriktsindelningen. 


 


 


 


/Under fortsatt arbete/ 


 





